
СТОЛИЧНА ОБЩИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕ!
1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, http://council.sofia.bg

ПРОТОКОЛ № 2
от 2-то, извънредно, заседание на Столичния общински съвет, 

проведено на 08.02.2024 г.

Днес, 08.02.2024 год. в заседателната зала на Столичен общински съвет - "София" на V 
етаж, ул. "Московска", № 33 се проведе 2 извънредно заседание на Столичен общински 
съвет. Заседанието беше открито от господин Цветомир Петров - председател на 
Столичен общински съвет в 18:30 часа.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Здравейте, уважаеми колеги. За 
съжаление, доста оптимистично подходихме за 14,00 часа. Ето, че е 18.30 и сега се 
включваме.
Да гласуваме за проверка на кворума.
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 54 общински 
съветници от общо 61, поради което заседанието може да бъде проведено. Списъкът на 
присъстващите общински съветници е приложен към протокола.
Точка 0 (Нулева)
СОА18-000/08.02.2024 г.
Обсъждане и приемане на дневен ред за заседание № 2, извънредно.
Председателят на СОС докладва дневния ред на заседанието.
Предложен е проект за дневен ред от 2 точки.

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД

0 Обсъждане и приемане на дневен ред за заседание № 2
1 Предложение за избор на заместник-председатели на СОС за мандата 2023-2027 г.
2 Предложение относно избор на ръководства и попълване на поименния състав на 

постоянните комисии на Столичния общински съвет.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Процедурно.
Диана Тонова/БСП за България/ - Давам предложение. Ние започнахме в 2,00 часа, 
седем часа да удължим, тоест да гласуваме край на днешното заседание в 21,00 часа, на 
основание чл. 64, ал. 3 - благодаря, колега Георгиев. Само да кажа, че за извънредните 
заседания можем да гласуваме без никакъв проблем този диапазон.
В правилника, който всички заедно сме приели, имаме времево ограничение само и 
единствено за редовните заседания. Въпреки всичко, ние в този вариант сме се 
подсигурили със съответната алинея 3 - колега Георгиев, на кой член беше? - чл. 64, 
съгласно която може да се променя както времето за провеждане на заседание, говоря 
като дни, така и часовият диапазон.
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Така че аз правя процедурно предложение днес да заседаваме, да удължим времето на 
заседание до 21,00 часа, за да можем да свършим работа.
Благодаря.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Режим на гласуване за 
процедурното предложение от г-жа Диана Тонова.
Резултат от гласуването: 'за' - 54, 'против' - 4 и 'въздържали се' - 0. Предложението 
се приема.
Процедурно предложение на господин Диян Николов, заповядайте.
Деян Николов /Възраждане/ - Процедурно предложение /Процедурно предложение/ 
"Прекратяване на заседанието" - Благодаря господин председател.
Само да уточним, че в чл. 64, ал. 3 е записано, че СОС може да променя времето за 
редовни заседания. Доколкото знам, ние сме в извънредно заседание в момента, така че 
силно се съмнявам, че в момента спазваме правилника
Отделно, доколкото виждам, по отношение на извънредните заседания в чл. 67, ал. 5 е 
обявено, че СОС може да свика извънредно заседание, само че уведомяването на 
общински съветници трябва да се случи не по-късно от три дни преди заседанието. Така 
че, в момента това което се случва, не е според Правилника на Столичния общински 
съвет. Съответно ако ние продължим заседанието, ще го атакуваме в съда с риск всичко, 
което бъде решено днес, да бъде обявено за нищожно. И от тази гледна точка аз 
призовавам да спазим правилника и предлагам прекратяване на заседанието.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Процедура за гласуване за 
прекратяване на заседанието.
Резултат от гласуването: 'за' - 3, 'против' - 54 и 'въздържали се' - 0. Предложението 
не се приема.
Господин Бонев, заповядайте.
Борис Бонев /МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси София)/ - 
Изказване /Изказване/ - Аз правя предложение точка 2 от така предложения дневен ред, 
свързан с предложение относно избор на ръководство и попълване на поименния състав 
на постоянните комисии да отпадне от дневния ред, поради липса на внесен доклад по 
темата.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Процедура по гласуване на 
процедурното предложение.
Заповядайте.
Прошко Прошков /Политическа група на ГЕРБ и СДС/ - Реплика /Реплика/ към: Борис 
Бориславов Бонев - Имаме обратното предложение. Извинявам се, господин 
председател, мислех, че господин Бонев направи това под формата на изказване, защото 
в началото той заяви изказване - ако е моя грешката, но беше точно така. Тогава правя 
контра предложение за процедура, тъй като ако имаше неща, които можем да изчистим 
в зала, ние можем да се опитаме да го направим днес. Ако нарушим все пак работното 
време, което си гласувахме, може да го направим в друг ден и в друг контекст, но нека 
да опитаме да разгледаме това, което дискутирахме, спорните моменти и може да се 
внесе. Техническо е решението на СОС. Вие знаете, че той е само проект на решение, 
така е било винаги със състава на комисиите.
Казвам, че до 21,00 часа, господин Контрера, тук имаше решение да се удължи работното 
време. Правя контра предложение да бъде дневният ред така, както беше предложен и 
гласуван на предходното заседание.
Благодаря.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Добре, подлагам на гласуване по 
ред на предложенията. Първо за отмяна на точка 2.
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Гласуваме за отмяна на точка 2 - предложението на господин Бонев да отпадне точка 2 
от дневния ред.
Резултат от гласуването: 'за' - 26, 'против' - 33 и 'въздържали се' - 0. Г-н Ант. Койчев 
казва, че е гласувал „За“, но гласът му да се зачете „Против“. Предложението не се 
приема.
Край на дебатите.
Гласуване на дневния ред:
Резултат от гласуването: 'за' - 44, 'против' - 4 и 'въздържали се'- 11. Дневният ред се 
приема
Окончателно гласуване на дневен ред:
Общинският съвет гласува и със 'за' - 44, 'против' - 4 и 'въздържали се' - 11. Дневният 
ред се приема

ДНЕВЕН РЕД

1 Предложение за избор на заместник-председатели на СОС за мандата 2023-2027 г.
2 Предложение относно избор на ръководства и попълване на поименния състав на 

постоянните комисии на Столичния общински съвет.

Точка 1 (Първа)

СОА24-00/08.02.2024 г.
Предложение за избор на заместник-председатели на СОС за мандата 2023-2027 г.

Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Уважаеми колеги, заместник- 
председатели на Столичен общински съвет се избират с явно гласуване от състава на 
общинските съветници. Всяка политическа група от Столичен общински съвет може да 
издигне свой кандидат за заместник-председател. Предложенията могат да бъдат 
правени и от отделни общински съветници.
Гласуването за избор на заместник-председател ще се извърши поотделно за всеки 
предложен кандидат. За избран се смята кандидатът, получил повече от половината 
гласове на общия брой съветници.
Заповядайте да направите предложението, господин Бонев.
Изказвания:
Борис Бонев /МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси София)/ - 
Изказване /Изказване/ - От името на МК „Продължаваме промяната - Демократична 
България (Спаси София)“ предлагаме господин Бойко Димитров за заместник- 
председател на общинския съвет.
Благодаря.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Гласуването за избор на 
заместник-председатели ще се извърши поотделно за всеки предложен кандидат.
Господин Хекимян,
Антон Хекимян/Политическа група на ГЕРБ и СДС/ Изказване /Изказване/ - От името 
на „Групата на ГЕРБ-СДС“ в Столичния общински съвет предлагам господин Георги 
Георгиев за заместник-председател.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Благодаря Ви.
Господин Таков, заповядайте.
Иван Таков /БСП за България/ - Изказване /Изказване/ - Благодаря. От името на групата 
на „БСП за България“ предлагам госпожа Диана Тонова.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Благодаря Ви.
Заповядайте.
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Ивайло Йонков /Синя София/ - Изказване /Изказване/ - От „Синя София“ предлагаме 
господин Вили Лилков за заместник-председател.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Заповядайте, господине.
Емил Димитров/Възраждане/ - Изказване - От „Възраждане“ предлагаме господин 
Деян Николов.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Други предложения? Заповядайте, 
господин Гълъбов.
Красимир Гълъбов/Независишм/ Изказване /Изказване/ - Аз предлагам госпожа 
Севделина Петрова.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Други предложения има ли? Не 
виждам. Да пристъпим към гласуване.
Колеги, моля, режим на гласуване.
Гласуваме кандидата на МК „Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)“ господин Бойко Димитров.
Общинският съвет гласува и със 'за' - 54, 'против' - 4 и 'въздържали се' - 0. 
Предложението се приема. Господин Бойко Димитров е избран за заместник- 
председател от МК „Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)“.

1. Андрей Зографски: За
2. Анна Илиева Стойкова: За
3. Антон Гаро Хекимян: За
4. Антон Господинов Койчев: За
5. Ася Тодорова Тодорова: За
6. Благовест Георгиев Георгиев: За
7. Благовеста Атанасова Кенарова: За
8. Бойко Георгиев Димитров: За
9. Бонка Сергеева Василева: За
10. Борис Бориславов Бонев: За
11. Ваня Лазарова Тагарева: За
12. Васил Стайков Драганов: За
13. Венци Венциславов Стойчев: За
14. Вили Младенов Лилков: За
15. Войслав Георгиев Тодоров: За
16. Георги Валентинов Георгиев: За
17. Гергин Александров Борисов: За
18. Грети Иванова Стефанова: За
19. Деян Николаев Николов: Против
20. Диана Нинова Тонова: За
21. Димитър Бойков Вучев: За
22. Димитър Иванов Данаилов: За
23. Димитър Петров Шалъфов: За
24. Димитър Първанов Димитров: За
25. Димитър Христов Петров: За
26. Диян Величков Стаматов: За
27. Драгомир Иванов Драгомиров: За
28. Драгомир Христов Младенов: За
29. Екатерина Евлогиева Йорданова: За
30. Емил Александров Димитров: Против
31. Емилия Божидарова Ангелова: За
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32. Ивайло Йорданов Костадинов: Против
33. Ивайло Христов Йонков: За
34. Иван Георгиев Сотиров: За
35. Иван Максимов Пешев: За
36. Иван Митьов Виделов: За
37. Иван Михайлов Алексиев: За
38. Иван Янчов Таков: За
39. Карлос Арналдо Контрера: Против
40. Красимир Рангелов Гълъбов: За
41. Лорита Георгиева Радева: За
42. Марта Руменова Георгиева: За
43. Мирослав Лаело Боршош: За
44. Николай Вельов Велчев: За
45. Пламен Иванов Данаилов: За
46. Пламена Стаменова Терзирадева- Велкова: За
47. Прошко Начев Прошков: За
48. Росица Юри Николова: За
49. Румен Стенли Александров: За
50. Саад Таммам Алуани: За
51. Севделина Георгиева Петрова: За
52. Симеон Борисов Ставрев: За
53. Станислав Чавдаров Младенов: За
54. Стефан Атанасов Спасов: За
55. Татяна Николова Георгиева: За
56. Христо Николаев Копаранов: За
57. Цветелина Калинова Симеонова- Заркин: За
58. Цветомир Илиев Петров: За

Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Продължаваме с гласуването на 
предложението на „Групата на ГЕРБ-СДС“ господин Георги Георгиев.
Общинският съвет гласува и със 'за' - 54, 'против' - 3 и 'въздържали се' - 0. 
Предложението се приема. Господин Георги Георгиев е избран за заместник- 
председател на СОС.

1. Андрей Зографски: За
2. Анна Илиева Стойкова: За
3. Антон Гаро Хекимян: За
4. Антон Господинов Койчев: За
5. Ася Тодорова Тодорова: За
6. Благовест Георгиев Георгиев: За
7. Благовеста Атанасова Кенарова: За
8. Бойко Георгиев Димитров: За
9. Бонка Сергеева Василева: За
10. Борис Бориславов Бонев: За
11. Ваня Лазарова Тагарева: За
12. Васил Стайков Драганов: За
13. Венци Венциславов Стойчев: За
14. Вили Младенов Лилков: За
15. Георги Валентинов Георгиев: За
16. Гергин Александров Борисов: За
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17. Грети Иванова Стефанова: За
18. Деян Николаев Николов: Против
19. Диана Нинова Тонова: За
20. Димитър Бойков Вучев: За
21. Димитър Иванов Данаилов: За
22. Димитър Петров Шалъфов: За
23. Димитър Първанов Димитров: За
24. Димитър Христов Петров: За
25. Диян Величков Стаматов: За
26. Драгомир Иванов Драгомиров: За
27. Драгомир Христов Младенов: За
28. Екатерина Евлогиева Йорданова: За
29. Емил Александров Димитров: Против
30. Емилия Божидарова Ангелова: За
31. Еньо Енев Савов: За
32. Ивайло Йорданов Костадинов: Против
33. Ивайло Христов Йонков: За
34. Иван Георгиев Сотиров: За
35. Иван Максимов Пешев: За
36. Иван Митьов Виделов: За
37. Иван Михайлов Алексиев: За
38. Иван Янчов Таков: За
39. Карлос Арналдо Контрера: За
40. Красимир Рангелов Гълъбов: За
41. Лорита Георгиева Радева: За
42. Марта Руменова Георгиева: За
43. Мирослав Лаело Боршош: За
44. Пламен Иванов Данаилов: За
45. Пламена Стаменова Терзирадева-Велкова: За
46. Прошко Начев Прошков: За
47. Росица Юри Николова: За
48. Румен Стенли Александров: За
49. Саад Таммам Алуани: За
50. Севделина Георгиева Петрова: За
51. Симеон Борисов Ставрев: За
52. Станислав Чавдаров Младенов: За
53. Стефан Атанасов Спасов: За
54. Татяна Николова Георгиева: За
55. Христо Николаев Копаранов: За
56. Цветелина Калинова Симеонова- Заркин: За
57. Цветомир Илиев Петров: За

Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Преминаваме към гласуване на 
предложението на Иван Таков за Диана Тонова. Режим на гласуване.
Общинският съвет гласува и със 'за' - 55, 'против' - 3 и 'въздържали се' - 1. 
Предложението е прието. Госпожа Диана Тонова е избрана за заместник- 
председател на Столичен общински съвет. (Ръкопляскания.)

1. Андрей Зографски: За
2. Анна Илиева Стойкова: За
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3. Антон Гаро Хекимян: За
4. Антон Господинов Койчев: За
5. Ася Тодорова Тодорова: За
6. Благовест Георгиев Георгиев: За
7. Благовеста Атанасова Кенарова: За
8. Бойко Георгиев Димитров: За
9. Бонка Сергеева Василева: За
10. Борис Бориславов Бонев: За
11. Ваня Лазарова Тагарева: За
12. Васил Стайков Драганов: За
13. Венци Венциславов Стойчев: За
14. Вили Младенов Лилков: За
15. Войслав Георгиев Тодоров: За
16. Георги Валентинов Георгиев: За
17. Гергин Александров Борисов: За
18. Грети Иванова Стефанова: За
19. Деян Николаев Николов: Против
20. Диана Нинова Тонова: За
21. Димитър Бойков Вучев: За
22. Димитър Иванов Данаилов: За
23. Димитър Петров Шалъфов: За
24. Димитър Първанов Димитров: За
25. Димитър Христов Петров: Въздържал се
26. Диян Величков Стаматов: За
27. Драгомир Иванов Драгомиров: За
28. Драгомир Христов Младенов: За
29. Екатерина Евлогиева Йорданова: За
30. Емил Александров Димитров: Против
31. Емилия Божидарова Ангелова: За
32. Еньо Енев Савов: За
33. Ивайло Йорданов Костадинов: Против
34. Ивайло Христов Йонков: За
35. Иван Георгиев Сотиров: За
36. Иван Максимов Пешев: За
37. Иван Митьов Виделов: За
38. Иван Михайлов Алексиев: За
39. Иван Янчов Таков: За
40. Карлос Арналдо Контрера: За
41. Красимир Рангелов Гълъбов: За
42. Лорита Георгиева Радева: За
43. Марта Руменова Георгиева: За
44. Мирослав Лаело Боршош: За
45. Николай Вельов Велчев: За
46. Пламен Иванов Данаилов: За
47. Пламена Стаменова Терзирадева- Велкова: За
48. Прошко Начев Прошков: За
49. Росица Юри Николова: За
50. Румен Стенли Александров: За
51. Саад Таммам Алуани: За
52. Севделина Георгиева Петрова: За
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53. Симеон Борисов Ставрев: За
54. Станислав Чавдаров Младенов: За
55. Стефан Атанасов Спасов: За
56. Татяна Николова Георгиева: За
57. Христо Николаев Копаранов: За
58. Цветелина Калинова Симеонова- Заркин: За
59. Цветомир Илиев Петров: За

Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Подлагам на гласуване 
предложението на колегите от „Синя София“ за заместник-председател господин Вили 
Лилков. Режим на гласуване.
Общинският съвет гласува и със 'за' - 51, 'против' - 4 и 'въздържали се' - 1. 
Предложението е прието. Господин Вили Лилков е избран за заместник-председател 
на Столичен общински съвет. /Ръкопляскания./.

1. Андрей Зографски: За
2. Анна Илиева Стойкова: За
3. Антон Гаро Хекимян: За
4. Антон Господинов Койчев: За
5. Ася Тодорова Тодорова: За
6. Благовест Георгиев Георгиев: За
7. Благовеста Атанасова Кенарова: За
8. Бойко Георгиев Димитров: За
9. Бонка Сергеева Василева: За
10. Борис Бориславов Бонев: За
11. Ваня Лазарова Тагарева: За
12. Васил Стайков Драганов: За
13. Венци Венциславов Стойчев: За
14. Вили Младенов Лилков: За
15. Георги Валентинов Георгиев: За
16. Гергин Александров Борисов: За
17. Грети Иванова Стефанова: За
18. Деян Николаев Николов: Против
19. Диана Нинова Тонова: За
20. Димитър Бойков Вучев: За
21. Димитър Иванов Данаилов: За
22. Димитър Петров Шалъфов: За
23. Димитър Първанов Димитров: За
24. Димитър Христов Петров: За
25. Диян Величков Стаматов: За
26. Драгомир Иванов Драгомиров: За
27. Драгомир Христов Младенов: За
28. Екатерина Евлогиева Йорданова: За
29. Емил Александров Димитров: Против
30. Емилия Божидарова Ангелова: За
31. Еньо Енев Савов: Въздържал се
32. Ивайло Йорданов Костадинов: Против
33. Ивайло Христов Йонков: За
34. Иван Георгиев Сотиров: За
35. Иван Максимов Пешев: За
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36. Иван Митьов Виделов: Против
37. Иван Михайлов Алексиев: За
38. Иван Янчов Таков: За
39. Карлос Арналдо Контрера: За
40. Красимир Рангелов Гълъбов: За
41. Лорита Георгиева Радева: За
42. Марта Руменова Георгиева: За
43. Мирослав Лаело Боршош: За
44. Пламен Иванов Данаилов: За
45. Пламена Стаменова Терзирадева- Велкова: За
46. Прошко Начев Прошков: За
47. Росица Юри Николова: За
48. Румен Стенли Александров: За
49. Саад Таммам Алуани: За
50. Севделина Георгиева Петрова: За
51. Симеон Борисов Ставрев: За
52. Стефан Атанасов Спасов: За
53. Татяна Николова Георгиева: За
54. Христо Николаев Копаранов: За
55. Цветелина Калинова Симеонова- Заркин: За
56. Цветомир Илиев Петров: За

Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Нека да подложим на гласуване 
предложението на колегите от „Възраждане“ за Деян Николов за заместник-председател 
на Столичен общински съвет.
Общинският съвет гласува и със 'за' - 7, 'против' - 29 и 'въздържали се' - 21.
Предложението не е прието.

1. Андрей Зографски: Въздържал се
2. Анна Илиева Стойкова: Въздържал се
3. Антон Гаро Хекимян: Въздържал се
4. Антон Господинов Койчев: Въздържал се
5. Ася Тодорова Тодорова: За
6. Благовест Георгиев Георгиев: Против
7. Благовеста Атанасова Кенарова: Против
8. Бойко Георгиев Димитров: Против
9. Бонка Сергеева Василева: Против
10. Борис Бориславов Бонев: Против
11. Ваня Лазарова Тагарева: Въздържал се
12. Васил Стайков Драганов: Против
13. Венци Венциславов Стойчев: Против
14. Вили Младенов Лилков: Въздържал се
15. Георги Валентинов Георгиев: Въздържал се
16. Гергин Александров Борисов: Против
17. Грети Иванова Стефанова: Против
18. Деян Николаев Николов: За
19. Диана Нинова Тонова: Въздържал се
20. Димитър Бойков Вучев: Въздържал се
21. Димитър Иванов Данаилов: За
22. Димитър Петров Шалъфов: Против
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23. Димитър Първанов Димитров: Против
24. Димитър Христов Петров: Против
25. Диян Величков Стаматов: Въздържал се
26. Драгомир Иванов Драгомиров: Против
'll. Драгомир Христов Младенов: Против
28. Екатерина Евлогиева Йорданова: Въздържал се
29. Емил Александров Димитров: За
30. Емилия Божидарова Ангелова: Против
31. Еньо Енев Савов: Въздържал се
32. Ивайло Йорданов Костадинов: За
33. Ивайло Христов Йонков: Въздържал се
34. Иван Георгиев Сотиров: За
35. Иван Максимов Пешев: Въздържал се
36. Иван Митков Вид елов: Против
37. Иван Михайлов Алексиев: Против
38. Иван Янчов Таков: Въздържал се
39. Карлос Арналдо Контрера: Против
40. Красимир Рангелов Гълъбов: Против
41. Лорита Георгиева Радева: Въздържал се
42. Марта Руменова Георгиева: Против
43. Мирослав Лаело Боршош: Въздържал се
44. Николай Велков Велчев: Въздържал се
45. Пламен Иванов Данаилов: За
46. Пламена Стаменова Терзирадева- Велкова: Против
47. Прошко Начев Прошков: Въздържал се
48. Росица Юри Николова: Против
49. Румен Стенли Александров: Въздържал се
50. Саад Таммам Алуани: Против
51. Севделина Георгиева Петрова: Против
52. Симеон Борисов Ставрев: Против
53. Стефан Атанасов Спасов: Против
54. Татяна Николова Георгиева: Въздържал се
55. Христо Николаев Копаранов: Против
56. Цветелина Калинова Симеонова- Заркин: Против
57. Цветомир Илиев Петров: Против

Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Подлагам на гласуване 
предложението на другите колеги от „Възраждане“ за госпожа Севделина Петрова за 
заместник-председател на Столичен общински съвет. Режим на гласуване.
Общинският съвет гласува и със 'за' - 53, 'против' - 3 и 'въздържали се' — 1.
Предложението се приема. Госпожа Севделина Петрова е избрана за заместник- 
председател на Столичен общински съвет. /Ръкопляскания./

1. Андрей Зографски: Въздържал се
2. Анна Илиева Стойкова: За
3. Антон Гаро Хекимян: За
4. Антон Господинов Койчев: За
5. Ася Тодорова Тодорова: За
6. Благовест Георгиев Георгиев: За
7. Благовеста Атанасова Кенарова: За
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8. Бойко Георгиев Димитров: За
9. Бойка Сергеева Василева: За
10. Борис Бориславов Бонев: За
11. Ваня Лазарова Тагарева: За
12. Васил Стайков Драганов: За
13. Венци Венциславов Стойчев: За
14. Вили Младенов Лилков: За
15. Георги Валентинов Георгиев: За
16. Гергин Александров Борисов: За
17. Грети Иванова Стефанова: За
18. Деян Николаев Николов: Против
19. Диана Нинова Тонова: За
20. Димитър Бойков Вучев: За
21. Димитър Иванов Данаилов: За
22. Димитър Петров Шалъфов: За
23. Димитър Първанов Димитров: За
24. Димитър Христов Петров: За
25. Диян Величков Стаматов: За
26. Драгомир Иванов Драгомиров: За
27. Драгомир Христов Младенов: За
28. Екатерина Евлогиева Йорданова: За
29. Емил Александров Димитров: Против
30. Емилия Божидарова Ангелова: За
31. Еньо Енев Савов: За
32. Ивайло Йорданов Костадинов: Против
33. Ивайло Христов Йонков: За
34. Иван Максимов Пешев: За
35. Иван Митков Виделов: За
36. Иван Михайлов Алексиев: За
37. Иван Янчов Таков: За
38. Карлос Арналдо Контрера: За
39. Красимир Рангелов Гълъбов: За
40. Лорита Георгиева Радева: За
41. Марта Руменова Георгиева: За
42. Мирослав Лаело Боршош: За
43. Николай Вельов Велчев: За
44. Пламен Иванов Данаилов: За
45. Пламена Стаменова Терзирадева- Велкова: За
46. Прошко Начев Прошков: За
47. Росица Юри Николова: За
48. Румен Стенли Александров: За
49. Саад Таммам Алуани: За
50. Севделина Георгиева Петрова: За
51. Симеон Борисов Ставрев: За
52. Станислав Чавдаров Младенов: За
53. Стефан Атанасов Спасов: За
54. Татяна Николова Георгиева: За
55. Христо Николаев Копаранов: За
56. Цветелина Калинова Симеонова- Заркин: За
57. Цветомир Илиев Петров: За
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Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Честито на всички колеги! 
Заповядайте, господин Бонев.
Борис Бонев /МК „Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси София)“/ 
- Изказване от името на групата /Изказване от името на групата чл. 43.(5)/ - От името на 
МК „Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси София)“ искаме 
почивка.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Тридесет минути почивка.
Георги Георгиев /Политическа група на ГЕРБ и СДС/ - А защо го удължавахме, 
извинявайте, господин председател? Шиканиране означава злоупотреба с право. Това, 
което се прави, не е редно. Три пъти гласувахме, три пъти се наложи волята на 
мнозинството. Тя е да работим до 21,00 часа, да гледаме втората точка, от която колегите 
от „Спаси София“ се опасяват толкова много, а не с всякакви номера да се блокира 
работата на съвета, която чрез вашия избор преди четири часа ние отблокирахме.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Господин Георгиев, всяка група 
има право на почивка.

Тридесет минути почивка.
(Прекъсване на заседанието от 18:56 до 19:26ч.)

/След почивката/

Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Да направим проверка на кворума. 
Заместник-председателите да заповядат.
Проверка на кворума.
Резултат от гласуването: 'за' - 20, 'против' -1 и 'въздържали се'- 4.
Георги Георгиев /Политическа група на ГЕРБ и СДС/ - Господин председател, моля за 
повторна проверка на кворума, за да започнем заседанието след почивката.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Проверка на кворума.
Резултат от гласуването: 'за' - 34, 'против' - 5 и 'въздържали се' — 2. Има кворум. 
Заседанието продължава.
Има процедурно предложение, постъпило от господин Войслав Тодоров. Заповядайте. 
Воислав Тодоров /БСП за България/ - Процедурно предложение /Процедурно 
предложение/ - Процедурата ми беше за кворума, така че всичко е наред. Благодаря Ви.

Точка 2 (Втора)

СОА24-01/08.02.2024 г.
Предложение относно избор на ръководства и попълване на поименния състав на 
постоянните комисии на Столичния общински съвет.
Изказвания:
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: По точка 2 има постъпили два 
доклада.
Заповядайте, господин Контрера като докладчик.
Карлос Контрера /ВМРО - Българско национално движение/ - Докладчик /Докладчик/ 
- Уважаеми колеги, докладът, с който сезирах Столичния общински съвет, очевидно е 
първи по право и в него правя предложение на база на моите впечатления и разбирания 
от това, което чух след избора на председател по време на консултациите, които се 
правеха за съставите на постоянните комисии на Столичен общински съвет. Смятам, че 
в него в максимална степен са отразени мнения, предложения, препоръки на голяма част 
от общински съветници, тоест и на групите.
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Понеже за вероятно една част от присъстващите, а и със сигурност за тези, които ни 
гледат, имахме противоречия с групата на „Продължаваме промяната“, която, общо 
взето, искаше да получи председателските места и примат във всички ключови комисии, 
които определят политиката на Столичен общински съвет.
На опитите ми с председателя на групата на „Продължаваме промяната“ господин Бонев 
да разбера от какво те биха се отказали, какво предлагат, не срещнах особено разбиране. 
Затова и съставих и внесох доклад като общински съветник с моето виждане как би 
следвало да разпределим председателските места, зам.-председателите и членовете на 
комисии, за да постигнем максимален оперативен ефект и в общинския съвет поне тук 
да имаме някаква форма на баланс след като МК „Продължаваме промяната - 
Демократична България (Спаси София)“ с 23-ма съветници в крайна сметка излъчиха 
председател.
Имам някои корекции, господин председател, ако прецените, в рамките на това 
изказване, ако искате в края на дискусията процедурно може да ми дадете думата. Те са 
нанесени на база на разговори, които имахме в почивката с колеги общински съветници 
от различни групи. Мога да ги изчета и сега. Бих могъл и в края, когато гласуваме проекта 
за решение.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Заповядайте, господин Контрера, 
изчетете ги.
Карлос Контрера /ВМРО - Българско национално движение/ - Благодаря.
Предполагам, сте се запознали с проекта за решение в рамките на почивката. ... Защо 
ползвахте тогава 30 минути почивка, господин Бонев? ... Беше Ви раздаден. Видях как 
Ви беше предаден като председател на група.
Добре, ще си четем проект за решение.
Решение за избор на ръководство и попълване на поименния състав на постоянните 
комисии на Столичен общински съвет,
На основание чл. 21, ал. 1, т. 1 и чл. 48 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, и чл. 41 от Правилника за организацията и дейността на Столичен 
общински съвет.
Избира членове и ръководства на постоянни комисии на Столичния общински съвет, 
както следва:
Постоянна комисия по устройство на територията, архитектура и жилищна 
политика -17 членове:

1. Димитър Димитров
2. Росица Николова - зам.-председател
3. Благовест Георгиев
4. Христо Копаранов
5. Стефан Спасов
6. Грети Стефанова
7. Димитър Петров
8. Георги Георгиев - зам. -председател
9. Анна Стойкова
10. Драгомир Младенов
11. Лорита Радева
12. Диана Тонова
13. Войслав Тодоров
14. Иван Сотиров
15. Ася Тодорова
16. Васил Драганов
17. Севделина Петрова - председател
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Постоянна комисия по финанси и бюджет - 17 члена:
1. Бойко Димитров
2. Емилия Ангелова
3. Андрей Зографски
4. Благовеста Кенарова
5. Росина Николова
6. Драгомир Драгомиров
7. Ваня Тагарева
8. Димитър Вучев - председател
9. Прошко Прошков
10. Екатерина Йорданова
11. Иван Таков - зам.-председател
12. Войслав Тодоров
13. Красимир Гълъбов
14. Севделина Петрова
15. Пламен Данаилов - зам.-председател
16. Вили Лилков
17. Карлос Контрера

Постоянна комисия по здравеопазване и социална политика - 11 члена:
1. Борис Бонев -зам.-председател
2. Саад Алуани
3. Марта Георгиева
4. Пламена Терзирадева
5. Антон Койчев - зам.-председател
6. Георги Георгиев
7. Диян Стаматов
8. Ваня Григорова - председател
9. Диана Тонова
10. Иван Пешев
11. Емил Димитров

Постоянна комисия по опазване на околната среда, земеделие и гори — 13 члена:
1. Цветелина Заркин
2. Емилия Ангелова - зам.-председател
3. Димитър Димитров
4. Симеон Ставрев
5. Димитър Петров
6. Пламена Терзирадева
7. Анна Стойкова
8. Антон Хекимян
9. Лорита Радева - зам.-председател
10. Иван Пешев,
11. Еньо Савов
12. Ивайло Йонков
13. Красимир Гълъбов - председател
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Постоянна комисия по местно самоуправление и нормативна уредба - 9 члена:
1. Димитър Шалъфов
2. Марта Георгиева
3. Христо Копаранов - зам.-председател
4. Димитър Петров - председател
5. Георги Георгиев - зам. -председател
6. Румен Александров
7. Иван Виделов
8. Деян Николов
9. Димитър Данаилов

Постоянна комисия по образование, култура, наука и културно многообразие - 13 
члена:

1. Цветелина Заркин - зам.-председател
2. Бонка Василева
3. Гергин Борисов
4. Веселин Калановски
5. Стефан Спасов
6. Антон Хекимян
7. Диян Стаматов
8. Мирослав Боршош - председател
9. Иван Виделов
10. Еньо Савов
11. Вили Лилков
12. Ивайло Костадинов
13. Венци Стойчев - зам.-председател

Постоянна комисия по икономика, собственост и дигитална трансформация - 17 
члена:

1. Борис Бонев
2. Димитър Шалъфов
3. Бойко Димитров
4. Гергин Борисов
5. Грети Стефанова
6. Бонка Василева - зам.-председател
7. Антон Хекимян
8. Прошко Прошков — председател
9. Татяна Георгиева
10. Иван Пешев — зам.-председател
11. Диана Тонова
12. Станислав Младенов
13. Ивайло Йонков
14. Венци Стойчев
15. Севделина Петрова
16. Пламен Дананилов
17. Иван Алексиев

15



Постоянна комисия по инженерна инфраструктура и енергийно планиране - 11 
члена:

1. Драгомир Драгомиров
2. Стефан Спасов
3. Грети Стефанова - зам.-председател
4. Димитър Вучев
5. Антон Койчев
6. Драгомир Младенов
7. Николай Велчев - зам.-председател
8. Станислав Младенов
9. Димитър Данаилов - председател
10. Венци Стойчев
11. Иван Сотиров

Постоянна комисия по обществен ред и сигурност - 9 члена:
1. Благовеста Кенарова
2. Христо Копаранов
3. Веселин Калановски - председател
4. Румен Александров
5. Ваня Тагарева - зам.-председател
6. Николай Велчев
7. Иван Сотиров
8. Васил Драганов - зам.-председател
9. Карлос Контрера

Постоянна комисия по транспорт и пътна безопасност - 15 члена:
1. Андрей Зографски - зам.-председател
2. Димитър Димитров
3. Симеон Ставрев
4. Благовест Георгиев
5. Гергин Борисов
6. Анна Стойкова
7. Димитър Вучев
8. Прошко Прошков
9. Иван Таков - председател
10. Ваня Григорова
11. Ивайло Йонков
12. Ася Тодорова
13. Емил Димитров
14. Красимир Гълъбов
15. Карлос Контрера - зам.-председател

Постоянна комисия за децата, младежта и спорта - 11 члена:
1. Димитър Шалъфов - председател
2. Благовест Георгиев
3. Драгомир Драгомиров
4. Саад Алуани
5. Екатерина Йорданова
6. Мирослав Боршош
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7. Татяна Георгиева - зам.-председател
8. Еньо Савов - зам.-председател
9. Войслав Тодоров
10. Вили Лилков
11. Иван Алексиев

Постоянна комисия за връзки с гражданското общество - 7 члена:
1. Бонка Василева
2. Благовеста Кенарова - председател
3. Марта Георгиева
4. Румен Александров - зам.-председател
5. Драгомир Младенов
6. Николай Велчев - зам.-председател
7. Ася Тодорова

Постоянна комисия по международно сътрудничество и туризъм, европейски 
програми и проекти - 9 члена:

1. Цветелина Заркин - председател
2. Саад Алуани
3. Пламена Терзирадева
4. Диян Стаматов
5. Екатерина Йорданова - зам.-председател
6. Станислав Младенов - зам.-председател
7. Иван Алексиев
12. Деян Николов
8. Емил Димитров

Постоянно действаща комисия, съгласно Закона за противодействие на корупцията 
- 9 члена:

1. Бонка Василева - председател
2. Благовеста Кенарова
3. Антон Хекимян - зам.-председател
4. Иван Виделов
5. Пламен Данаилов
6. Иван Алексиев - зам.-председател
7. Ивайло Йонков
8. Васил Драганов
9. Ивайло Костадинов

Прочетох ги заедно с корекциите.
Уважаеми общински съветници, предлагам да бъде подложен на гласуване проекта за 
решение, който изчетох в зала.
Благодаря Ви.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Има заявена реплика. 
Заповядайте.
Борис Бонев /МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси София)/ 
Реплика - Благодаря на господин Контрера, че прочете целия проект за решение, но 
няколко неща ми направиха лошо впечатление, най-вече фактът, че за председатели и 
заместник-председатели сте посочили хора, с които Вие не сте се консултирали, чието 
съгласие не сте получил, за да ги посочите като такива. Още повече, че по време на 
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консултациите, които провеждахме в зала 1, аз изрично казах например, че не желая да 
съм зам.-председател на каквато и да е комисия, докато във Вашия проект за решение сте 
ме посочили. ... Все пак да кажа. Ами не тече, да се пусне да тече. ... После някой ще 
засича на хронометър, господин Контрера. Това е едното нещо.
Второто нещо, което прави много лошо впечатление е, че въпреки тежкия ден водехме 
до един момент по-скоро ползотворни, колегиални и разумни дискусии по отношение на 
това, кои да са членовете на комисиите, по отношение на това, които да са 
председателите и заместник-председателите.
Не приемам за нормално в началото на един преговорен процес изведнъж част от 
присъстващите просто да си тръгнат, да се внесе едно предложение, което не е 
съгласувано с, в крайна сметка, най-голямата група и да бъдем поставени в ситуация, в 
която без дори цялата ни група да е запозната, защото не е насочен докладът към 
системата, през системата „Акстър“ до общински съветници, да подкрепим. Защото 
иначе какво ще кажете? - Че сме безотговорни и пречим да започне работата на 
общинския съвет. Не, това не е окей, не е нормално, не е морално. Разбира се, не че съм 
очаквал подобно поведение от Вас конкретно, но цялото действие, което в момента се 
опитвате да направите, накрая според мен на Вас ще ви излезе през носа.
А ако този доклад в този си вид не консултиран, не отговарящ на едни завършени 
преговори, в които участваха всички, все пак бъде приет, мисля, че е ясно и държа да го 
кажа много ясно за всички, които ни слушат, че днес ще имаме и втора новина след 
избора на председател и това е формиране на управленско мнозинство в общинския 
съвет, което ще си избере председатели на комисии, заместник-председатели на комисии. 
Така че наистина нямам търпение да видя как ще се гласува, за да видим кое е новото 
управленско мнозинство в общинския съвет.
Благодаря.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Заповядайте, господин Контрера, 
за дуплика.
Карлос Контрера /ВМРО - Българско национално движение/ - Благодаря.
Господин Бонев, първо не искахте да разглеждаме въпроса за избор на заместник- 
председатели и състави на постоянни комисии с аргумента да изчакаме, да видим. До 
преди няколко часа всички тук обясняваха колко важно е да започне работата на 
общинския съвет, защото сме загубили три месеца, направили сме крачки встрани, назад, 
напред и така нататък. Вие заявихте в зала, че Вашата група, която Вие предвождате, е 
готова със своите предложения за състави на комисии. По време на разговорите се оказа, 
че въобще не сте готови. Оказа се и нещо друго - когато се върнахте с поименния състав 
на Вашата група, трябваше да Ви разпитвам като следовател: Добре, господин Бонев, 
Вие за тези пет комисии, за които претендирате, кого предлагате за председател на 
Комисия по финанси, кого предлагате за председател на Комисия по икономика, кого 
предлагате за председател на Комисия по околна среда, Комисията по архитектура, 
Комисията по транспорт - да Ви вадя думите с ченгел и това в присъствието на 
достатъчно колеги, които могат да го потвърдят. Това не са преговори.
Попитах Ви: от които комисии Вие сте склонни да направите отстъпка? И започнахте да 
се пазарите. Започнахте да се пазарите: отстъпете от тия, от ония. Не се ли чувствате 
малко нахално в момента Вие там които сте - 23-ма общински съветници, да се опитвате 
по най-..., хайде, няма да използвам епитета - интересния начин да вземете всички 
ключови комисии, защото това Ви беше Вашето предложение и да хвърлите всички 
други в талаша! Не е много коректно и не е много плуралистично. Да не кажа, че когато 
говорите Вие за прозрачност, логиката сочеше да оставите на останалите групи да си 
посочат своите комисии, за да има взаимен контрол - имате кмет, имате председател на 
общинския съвет - да лапнете и най-ключовите комисии, за да ни държите на тъмно, да 
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не знаем какво Ви се случва! Нали това беше борбата Ви срещу модела ГЕРБ, нали тях 
ги обвинявахте в това нещо; сега Вие започвате да практикувате абсолютно същото!
Следващото нещо като факт. Господин Копаранов, не ми пипайте часовника, защото 
времето не тече, понеже не беше пуснато на господин Бонев. ... Ще слушате. ... И аз ще 
се съобразя горе-долу, защото вие сте 23-ма, а аз съм един. Говори, ако искаш.
Не смятам, че е здравословно за общинския съвет вие да оглавявате комисиите, където 
може да определяте абсолютно дневния ред и да изолирате останалите общински 
съветници, особено на фона на големия компромис, който направиха някои от големите 
групи тук в залата при гласуването за председател. Не се поучихте и от това.
Когато Ви попитах: „Имате ли готовност да внесете проект за решение?“- Вие не бяхте 
готови. Попитах и председателя, изрично се обърнах към него: „Господин Петров, имате 
ли готовност да внесете проект за решение?“ и в момента, в който видях, че 
„Продължаваме промяната“ шиканира преговорите с цел да просрочим времето и да не 
се проведе това заседание, да се отложи и въобще да се направи всичко възможно да не 
се гледа тази точка, отидох да си пиша проект за решение. Внесох го, след което Вие 
изтърчахте - 30 минути почивка! - да пишете Вашия. Извинявайте, но нали всичко 
знаехте, всичко можехте, вие бяхте най-умните, най-кадърните. Даже не може да си 
внесете и доклад за постоянните комисии, та се налага да го внасям аз!
Това исках да ви кажа.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Има процедурно предложение от 
господин Деян Николов. Заповядайте.
Деян Николов /Възраждане/ - Процедурно предложение /Процедурно предложение/ 
"Прекратяване на заседанието" - Да, моето процедурно предложение е все пак да 
получим хартиено копие от доклада, за да може да се запознаем по-подробно с него. 
Въпреки че той беше изчетен, все пак говорим за списъка с постоянните комисии, като 
бройката е достатъчно голяма и смятам, че е редно да го имаме пред себе си.
От друга страна, забавна е семейната свада, която вече се получава в Столичния 
общински съвет. Господин Контрера, всичко, което казвахте през последните две-три 
минути мисля, че по отношение на прозрачност, взаимен контрол и прочее звучи много 
интересно през призмата на това, че във Вашия проект ние сме изключени от две от най- 
основните и важни комисии, а именно, Бюджетна и Архитектура и градоустройство. 
Това, естествено, е Ваше право. Но е факт, че това, което казвате, не е съгласувано на 
срещите, които всички политически сили имаха днес. Надявам се, че това не е някаква 
позиция на ГЕРБ, която през Вас изразяват като тяхно прокси, а е просто някакъв Ваш 
личен експеримент как Столичният общински съвет би реагирал на едно екстравагантно 
предложение.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Реплика - господин Контрера, 
заповядайте.
Карлос Контрера /ВМРО - Българско национално движение/ - Аз не разбрах каква Ви 
е точно процедурата, господин Николов.
Господин Цветомир Петров — председател на СОС: Госпожо Георгиева, имате заявен 
доклад, заповядайте.
Марта Георгиева/МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)/ - Докладчик /Докладчик / - Господин председател, уважаеми колеги, първо, в 
системата може би излиза моята първа заявка, която ми излезе като докладчик. Това се 
случи, тъй като се опитвах да търся в системата доклада, който по някакъв начин беше 
представен. След това отново съм заявила изказване защото имам контра предложение 
на това на господин Николов. Мисля, че е просто изключително неекологично най- 
малкото да се правят копия от два доклада в този момент, а трябва да бъде ясно на всички, 
които ни слушат в момента, че ние не сме запознати предварително с нито един от двата 
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доклада, които се споменават и те не присъстват в системата. Тоест ние не можем да 
определим дали е спазен правилникът, най-малкото от гледна точка дали е спазено 
съотношението между политическите групи в този общински съвет.
Ще допълня господин Бонев, който каза, че е изключително грозно да се предлагат хора 
за позиции без тяхното съгласие. Така например господин Калановски, доколкото чух, 
без да мога да сверя в момента, е предложен за председател на комисия, без да е искано 
неговото съгласие.
Ако искате да разглеждаме този доклад, моля да бъде насочен в системата, както си е 
редно, на едно безхартиено заседание.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Господин Копаранов има 
процедурно предложение за това заседание.
Христо Копаранов /МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)/ - Процедурно предложение /Процедурно предложение/ "Отлагане на 
заседанието" - Благодаря, господин председателят.
Както ясно от доклада с имената на комисиите, близо над 150 имена са изброени, всеки 
от нас е по две-три комисии, не е представен на общински съветници, съответно не сме 
започнати с точното разпределение по текстовете. Господин Контрера каза, че е 
направил промени. Не сериозно е това гласуване, всички тези комисии да е без да имаме 
пред нас списъка с имената така, както се предлагат.
Така че в продължение на предложенията на господин Николов и госпожа Георгиева 
предлагам да ни бъде насочен докладът в „Акстър“, да можем да се запознаем. Няма 
смисъл да си извиваме тук ръцете да гласуваме нещо, което хората не знаят какво е, което 
се променя в движение, но без да имаме възможност да го сверим. Нека да достигнем до 
един наистина консенсусен вариант за състава на комисиите, след като всички групи 
могат да се запознаят с него. Днес е четвъртък. Дали ще го приемем комисиите днес, или 
на следващо заседание, след като сме ги прочели, не виждам някакво значение. Нека да 
отложим заседанието, за да се запознаем с текста и да приемем решението на светло, а 
не някакво решение, което ние не сме видели.
Благодаря Ви.
Господин Цветомир Петров — председател на СОС: Обратно предложение на 
господин Георгиев.
Георги Георгиев /Политическа група на ГЕРБ и СДС/ - Уважаеми колеги, правя 
противно на направеното от колегата Копаранов предложение, за да можем да 
продължим работа, шести опит да се саботира работата на съвета, която до три часа 
следобед уж ние саботирахме. — Не е почтено, не бива така, няма да ви мине номерът!
Господин Цветомир Петров — председател на СОС: Първо трябва да гласуваме 
процедура за отлагане на заседанието. Моля да гласувате. Гласуваме предложението на 
господин Копаранов за отлагане на заседанието.
Резултат от гласуването: 'за' -25, 'против'- 32 и 'въздържали се'- 1. Предложението 
е отхвърлено.
Има заявени изказвания. Господин Прошков, заповядайте.
Прошко Прошков /Политическа група на ГЕРБ и СДС/ - Изказване /Изказване/ - 
Благодаря, господин председател.
Реших да взема и аз думата, въпреки че господин Контрера каза част от нещата, които 
исках, като процедура, и аз да изкажа мнение и по някакъв начин да изкажа възмущение 
всъщност, защото след компромиса, който днес направихме всички, без никога да сме 
преговаряли за каквото и да е, без да правим каквито и е сглобки, просто отпушихме 
работата на съвета, напомням: без най-голямата група в общинския съвет да има 
политическото право, дадено от гласоподавателя, да има председател на общинския 
съвет, защото не притежава мнозинство. Това каза и госпожа Григорова, доколкото си
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спомням, в неделя. Затова тя ни подкрепи, включително и Вашата кандидатура, господин 
Петров, от принципни съображения.
Всички, които имахме тези принципни съображения - това беше заявено - всички, които 
имахме тези принципни съображения, направихме компромис, за да се отпуши 
технически работата и когато започнахме преговорите следобед, едно нещо трябваше да 
ви стане ясно, освен процедурните хватки, че не сте готови с това, с онова. Чувам сега от 
Марта Георгиева, че дори не познава собствения си доклад на групата. И двата доклада 
не били познати! В смисъл, вече и Вашият доклад ли не е правилно разпространен или 
така нататък? Ние се запознахме и с двата доклада, колеги.
В крайна сметка, нека да бъде и това — ако искате и малък урок — каквото реши залата, 
но в крайна сметка вие не приемате желанието на опозицията, която ви подкрепи, защото, 
повтарям, опозицията ви подкрепи, ние не ви вярваме. Ние смятаме, че това е общински 
съвет, в който ключовата дума е компромис, ключовата дума е баланс. Нарушихме 
баланса в едната посока.
Сега, когато съответните политически субекти чувстват сила и експертиза в съответни 
комисии и единственото, което искат, е да администрират процеса на заседания, в които 
вие ще имате най-много членове на комисии, както ви се полага по право, и дори на места 
както в Комисията по устройство на територията имате и повече, всичко, което е 
поискано, е дадено от гледна точка на бройките - вие наистина се държахте 
неконструктивно.
В крайна сметка, колеги, нека да припомня, защото кампанията свърши. Столичният 
общински съвет далеч преди всякакви закони да го изискват работи по следния начин: 
всички наши заседания са публични. Документооборотът е в Интернет. Граждани, 
всички членове на общинския съвет, който пожелае, присъства, взима участие в дискусия 
и е запознат с цялата документация.
Администрирането е един символен жест на комисиите, в които ние от опозицията 
казваме, колеги, можем ли да дадем добър тон за работа на съвета през взаимни 
компромиси, в които наистина намираме само и единствено символичен характер в тях. 
Вие и това не щете да приемете.
И сега в момента колегата Контрера, който нито подкрепя председател, нито нищо, но от 
началото на мандата не може да се отрече, че е човекът, който най-често призовава за 
това, да започнем да работим, трябва да изпълнява вашето обещание, а именно: 
започваме от понеделник, започваме да работим.
Колеги, ако има някакви проблеми в бъдеще, установихме днес на преговорите, че 
вероятно ще има нови съюзи, нови коалиции, ще има вероятно и преразглеждане и на 
квотите в тези комисии. Нека стартираме работа днес, да стартираме и по този начин да 
отпушим нещата в общинския съвет.
Всичко останало е поведение на хора, които наистина показват, че първата политическа 
сила не е на висотата на политическата култура, за да задържи - три месеца не можахте 
да го намерите, - сега не може да намерите начин да отпушите работата. Сега не може да 
задържите работата на общинския съвет да започне да работи.
Не го казвам като остра критика, но разберете: всички политически субекти днес, които 
подкрепиха господин Петров за председател не политически, направиха голям 
компромис. Ние имаме мандат и от нашите събрания, от нашите организации да 
контролираме вашата работа. Документооборотът през председателя, който, естествено, 
го разпределя веднага, е още една мярка за контрол и обсъждане на нещата в дълбочина. 
Какво се случва с председател и един член на комисия от една политическа сила, след 
като вие там примерно имате шест човека? Несериозно е да смятате, че някой тук прави 
сглобки, заварки. Много добре звучи това, но тази тема се изтърка.
Благодаря.
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Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Има заявени три реплики.
Първа реплика - господин Андрей Зографски. Заповядайте.
Андрей Зографски /МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)/ - Реплика /Реплика/ към: Прошко Прошков - Всъщност колега Прошков, аз 
наистина разчитах, че Вие ще бъдете поне част от това разумно мнозинство, за което се 
говореше последните няколко седмици. При първата възможност решихте да изгорите 
абсолютно всички мостове и да продължите да сте крайно некоректни, както бяхте и в 
предишните мандати, което е още едно потвърждение за това, че ние от „Спаси София“ 
в края на краищата сме заели абсолютно правилната позиция, от която не отстъпихме и 
аз се гордея с това.
Обаче аз се обръщам по-скоро към другите колеги, които бяха свидетели за нашата 
конструктивност през цялото време на разговорите последните три месеца и преди това. 
Правейки този ход, правейки тази революция, вие изгаряте всички мостове, знаейки 
добре, че това е абсолютно изнудване и че това е решение, направено, както се казва, 
през прокси, което е от полза само и единствено на ГЕРБ и знаейки добре, че не може да 
бъде трайно, изолирайки голямата... Госпожо Лорита Радева, не знам кой мандат сте 
общински съветник и така и не научихте да не викате в залата, поне когато не Ви е дадена 
думата. Истеричното време мисля, че свърши. Моля, бъдете поне малко културна и си 
овладявайте емоциите.
Това е, за което аз искам да се обърна към всички други колеги, които не са ГЕРБ, защото 
от тях нямаме и особено високи очаквания. Правейки този ход вие не само че ще бъдете 
обвинени във всякакви червени коалиции, за които така добре говориха от ГЕРБ през 
тези няколко месеца, но също така влизате в едно решение, което самите знаете, че е във 
ваш ущърб и че не може да бъде дългосрочно стабилно.
Благодаря Ви.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Втора реплика, заявена от 
господин Стефан Спасов. Заповядайте.
Стефан Спасов /МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)/ - Реплика /Реплика/ към: Прошко Прошков - Здравейте.
Уважаеми колеги, уважаеми господин Прошков, това, да бъдем обвинявани в лицемерие 
и непрозрачност, от Ваша страна е лицемерно. И фактите за това са налице, защото 
всички разговори, инициирани от нашата група в опит да се състави работещо 
мнозинство в опит да се намери решение за избор на председател, в опит да се обсъди 
план-сметката, в опит да се обсъди бюджетът на Столична община, който беше внесен 
като доклад, бяха оставени без отговор от ваша страна.
Освен едни красиви коментари от трибуните на общински съветници от ГЕРБ-СДС, ние 
не чухме нищо конструктивно. Аз днес по-рано в заседанието питах господин Хекимян 
готови ли сте за комисиите, Вие лично в коя комисия ще бъдете, какви са 
професионалните Ви интереси и къде ще може да бъдете полезен? - И останах без 
отговор.
А и сега да бъдем обвинявани, че не сме били готови за нещо, за което още на 13 ноември 
бяхте поканени, за да знаем какви са вашите заявки, какви са били вашите намерения за 
комисии, какви са вашите политики, е крайно неколегиално и е опит за заблуда на цялото 
общество на Столична община.
Още нещо по повод доклад, който е внесен от господин Контрера, без да бъде обсъден с 
нас като най-голямата група от Столичния общински съвет и без да бъде обсъден с 
управлението на Столична община в лицето на Кмета и неговите заместници, които в 
крайна сметка трябва да изпълняват политиките. Не смятате ли, че лявата и дясната ръка 
на управлението на нашия град, какъвто е Столичният общински съвет, изпълнителната 
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власт в лицето на Кмета и неговия екип от заместници, трябва да бъдат координирани? 
Това е не решение на проблема, това е създаване на проблема.
И да бъдем изнудвани по този крайно прозрачен начин, смятам, че няма да бъде от полза 
за бъдещето на софиянци, каквото смятам, че вие декларирате от началото на 
конституирането на този общински съвет.
Благодаря Ви.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Трета реплика от госпожа Марта 
Георгиева. Заповядайте.
Марта Георгиева /МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)/ - Реплика /Реплика/ към: Прошко Прошков - Благодаря, господин председател. 
Господин Прошков, понеже ме споменахте, явно не сте разбрал, аз исках да кажа, че 
системата ме разпозна като докладчик, без аз да съм такъв, с което предполагам, че може 
да има изключителна яснота по това, кое се гласува в крайна сметка. Но двата доклада 
всичките са качени в електронната система на безхартиеното ни заседание, за което 
изключително много благодаря на администрацията на Столичния общински съвет.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Дуплика от господин Прошков. 
Заповядайте.
Прошко Прошков /Политическа група на ГЕРБ и СДС/ - Дуплика /Дуплика/ към: 
Стефан Спасов - Благодаря, господин председател.
Госпожо Георгиева, извинявам се, ако не съм разбрал; аз помислих, че всъщност до Вас 
не е достигнал собственият доклад, защото така ми прозвуча. Права сте, по-добре в 
системата, както в момента са и двата доклада, за което благодаря.
Господин Спасов, млад и симпатичен човек сте, първо, не е добър тон да цитираме лични 
разговори с колеги и особено такива, които не са се състояли.
Няма какво да ви кажа, господин Хекимян, преди да седнем на масата.
Господин Зографски, опитите да говорите за план-сметки и неща, преди всъщност да 
намерите, защото това беше ваша отговорност, формула за отпушване на съвета, а не да 
ви я дадем в ръцете, бяха просто пиар. Защото можем да си говорим за космоса, без да 
имаме ракета, колкото искаме, но не можем да го стигнем по никакъв начин. Ние 
нямахме ракета. Трябваше да я запалим с общи усилия днес.
И не го приемайте това като изнудване, скъпи колеги! И го казвам без никаква иронична 
конотация. Ние трябва да намерим път да работим заедно. Приемете го като повдигане 
на пръст, леко предупреждение от нас, че усещаме, че думата баланс, компромис, 
взаимен контрол - от какво се притеснявате? Взаимният контрол? Притеснявате се от 
прозрачния документооборот, който и досега е бил такъв, а вие претендирате, че ще 
ускорите и дигитализацията дори? Нека да видим това, нека да помогнем в това нещо.
Ние сме опитни администратори. Предложените кандидати са такива, с опит. В крайна 
сметка политическите сили, които са градили София - Вие сте най-младата от гледна 
точка на нови съветници група в общинския съвет - е все пак от другите групи, 
включително опозиционните групи в миналия мандат като Българска социалистическа 
партия, „Патриоти за София“ сме правили много за този град. Защо не намерите сила в 
себе - на Ваше място, и Ви го казвам най-откровено и бих го направил - при избор на 
кмет, председател при група, която няма мнозинство аз ако нямам от какво да се 
притеснявам или тревожа или нещо не ми пречи, бих предложил, както се е правило в 
много парламенти дотук, включително и в нашия парламент, на опозиционните сили, 
всички председателски места на комисии.
Така че, колеги, това не е жест на изнудване. Виждайки, че няма да се разберем, 
предложихме всъщност да подкрепим такъв вариант. Ние сме „за“ да подкрепим, който 
да стартира работата. Обсъждане на комисии съм убеден, че няма да е последно. Видяхме 

23



днес на преговорите, че предстои преструктуриране на групи в общинския съвет, съюзи. 
Това се е случвало всеки мандат и е напълно нормална част от процеса.
В тази връзка имаме едно процедурно предложение отделно. Мога ли сега да го заявя, 
защото то е процедура?
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: За прекратяване на разискванията 
имат, да, заповядайте.
Прошко Прошков /Политическа група на ГЕРБ и СДС/ - Процедурно предложение 
/Процедурно предложение/ - Можем да стоим още три нощи, можем да стоим още три 
дни, можем да стоим до понеделник, вторник, сряда, да тестваме всъщност възможността 
да започнем работа тази вечер. И предлагам да прекратим разискванията, да гласуваме 
това и да продължим дебатите, сигурен съм, и в публичното пространство, и в 
следващото заседание, и в по-следващото такова.
За нас би бил голям успех днес, ако успеем утре да свикаме Председателски съвет, 
включително и да започне работата на комисии по структуриране на вътрешните им 
правила. Всички неща, които са недоизгладени, които не могат да се решат, могат да 
бъдат обект на дискусия, но вие днес не бяхте, колеги, в този смисъл. Така че предлагам, 
господин председател, да гласуваме прекратяване на дискусията по тази точка.
Благодаря.
Господин Цветомир Петров — председател на СОС: Колеги, гласуваме предложеното 
от господин Прошков прекратяване на разискванията. Режим на гласуване.
Резултат от гласуването: 'за' - 34, 'против' - 20 и 'въздържали се' — 3. Предложението 
е прието. Прекратяваме и преминаваме нататък.
Има процедури за изменение на проекта на решение. Заповядайте, господин Бонев.
Борис Бонев /МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси София)/ - 
Благодаря.
След като се прекратиха дискусиите по същество, единственото, което ни остава, е поне 
да се опитаме да направим промяна на проекта за решение, така че да отговаря поне 
донякъде на това, което всъщност говорихме по време на тези срещи.
Така че аз правя процедурно предложение за промяна на проекта за решение, касаещо 
промяна на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектурата и 
жилищната политика от 17 члена, която да придобие редакцията в следния вид - 
състав:

1. Димитър Първанов Димитров
2. Росица Юри Николова - председател
3. Благовест Георгиев Георгиев
4. Христо Николаев Копаранов
5. Стефан Атанасов Спасов
6. Грети Иванова Стефанова
7. Димитър Христов Петров
8. Георги Валентинов Георгиев
9. Анна Илиева Стойкова
10. Драгомир Христов Младенов
11. Лорита Георгиева Радева
12. Диана Нинова Тонова - зам.-председател
13. Войслав Георгиев Тодоров
14. Иван Георгиев Сотиров
15. Ася Тодорова Тодорова
16. Емил Александров Димитров
17. Севдалина Георгиева Петрова - зам.-председател

Това е моето процедурно предложение. Моля то да бъде поставено на гласуване.
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Благодаря.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Няма промяна в състава, има 
промяна само в ръководството и...
Подлагаме на гласуване предложението на господин Бонев. Режим на гласуване. 
Заповядайте.
Резултат от гласуването: 'за' - 25, 'против' - 26 и 'въздържали се' - 2. Предложението 
не е прието.
Има процедурно предложение за промяна на проекта на решение на Симеон Ставрев. 
Симеон Ставрев /МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)/ - Процедурно предложение /Процедурно предложение/ "Предложение за 
промяна на проекта за решение" - Уважаеми колеги, аз предлагам промяна в проекта на 
решение в частта Постоянна комисия по финанси и бюджет, която да се състои от 17 
члена със следните членове:

1. Бойко Георгиев Димитров - председател
2. Емилия Божидаров Ангелова - член
3. Андрей Зографски
4. Благовеста Атанасова Кенарова
5. Росица Юри Николова
6. Драгомир Иванов Драгомиров
7. Ваня Лазарова Тагарева
8. Димитър Бойков Вучев - зам.-председател
9. Прошко Начев Прошков
10. Екатерина Евлогиева Йорданова
11. Иван Янчов Таков - зам.-председател
12. Войслав Георгиев Тодоров
13. Деян Николаев Николов
14. Севдалина Георгиева Петрова
15. Пламен Иванов Данаилов
16. Вили Младенов Лилков
17. Карлос Арналдо Контрера

Моля да подложите моето предложение на гласуване.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Режим на гласуване. Заповядайте. 
Резултат от гласуването: 'за' - 25, 'против' - 27 и 'въздържали се'-2. Предложението 
не е прието.

1. Андрей Зографски: За
2. Анна Илиева Стойкова: Против
3. Антон Гаро Хекимян: Против
4. Антон Господинов Койчев: Против
5. Ася Тодорова Тодорова: Против
6. Благовест Георгиев Георгиев: За
7. Благовеста Атанасова Кенарова: За
8. Бойко Георгиев Димитров: За
9. Бонка Сергеева Василева: За
10. Борис Бориславов Бонев: За
11. Ваня Лазарова Тагарева: Против
12. Васил Стайков Драганов: Против
13. Венци Венциславов Стойчев: Против
14. Вили Младенов Лилков: Въздържал се
15. Георги Валентинов Георгиев: Против
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16. Гергин Александров Борисов: За
17. Грети Иванова Стефанова: За
18. Деян Николаев Николов: За
19. Диана Нинова Тонова: Против
20. Димитър Бойков Вучев: Против
21. Димитър Иванов Данаилов: Против
22. Димитър Петров Шалъфов: За
23. Димитър Първанов Димитров: За
24. Димитър Христов Петров: За
25. Диян Величков Стаматов: Против
26. Драгомир Иванов Драгомиров: За
27. Драгомир Христов Младенов: Против
28. Екатерина Евлогиева Йорданова: Против
29. Емил Александров Димитров: За
30. Емилия Божидарова Ангелова: За
31. Ивайло Йорданов Костадинов: За
32. Ивайло Христов Йонков: Против
33. Иван Георгиев Сотиров: Против
34. Иван Максимов Пешев: Против
35. Иван Михайлов Алексиев: Против
36. Иван Янчов Таков: Въздържал се
37. Карлос Арналдо Контрера: Против
38. Красимир Рангелов Гълъбов: Против
39. Лорита Георгиева Радева: Против
40. Марта Руменова Георгиева: За
41. Мирослав Лаело Боршош: Против
42. Пламен Иванов Данаилов: Против
43. Пламена Стаменова Терзирадева- Велкова: За
44. Прошко Начев Прошков: Против
45. Росица Юри Николова: За
46. Румен Стенли Александров: Против
47. Саад Таммам Алуани: За
48. Севделина Георгиева Петрова: Против
49. Симеон Борисов Ставрев: За
50. Стефан Атанасов Спасов: За
51. Татяна Николова Георгиева: Против
52. Христо Николаев Копаранов: За
53. Цветелина Калинова Симеонова- Заркин: За
54. Цветомир Илиев Петров: За

Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Има процедурно предложение за 
удължаване на времето на работа. Господин Георгиев, заповядайте.
Георги Георгиев /Политическа група на ГЕРБ и СДС/ - Процедурно предложение 
/Процедурно предложение/ "Удължаване времето за работа" - Благодаря, господин 
председател.
Уважаеми колеги, очевидно наклонът да е четат три имена бавно, с творческа пауза и 
изразително, в нарушение на правилата след приключване на разискванията под предлог, 
че е изменение на решението, е част от поведението на колегите, за което четири пъти 
говорих вече, а именно - за протакане, отлагане и саботиране на работата на съвета. 
Предлагам това да не се допуска, поради което да удължим работното време, за да 
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гласуваме веднъж, надявам се много по-рано да приключим, до 23,00 часа, за да е ясно 
на всички, които ще четат, ако решат да четат цвета на очите на номинираните и с още 
по-творчески паузи и всичко останало - няма го господин Калановски, за да ни даде 
уроци, че така не се прави, не е почтено и трябва или да се водят дебати по същество, 
или да се казват нещата пряко.
Благодаря Ви.
Предложението е до 23,00 часа. Моля ви, ако някой в залата има против да не му изчитат 
трите имена всеки път във всяка една от комисиите, тоест няколкостотин пъти да бъдат 
изчетени трите имена, да го каже сега, а ако държи на друга индивидуализация също, за 
да е ясно и да влезем в малко по-оперативен порядък.
Благодаря.
Господин Цветомир Петров — председател на СОС: Предлагам процедура на 
гласуване за удължаване на заседанието на 08.02.2024 г. до 23,00 часа.
Резултат от гласуването: 'за' - 32, 'против' - 24 и 'въздържали се'- 1. Предложението 
е прието. Заседанието е удължено до 23,00 часа.
Има предложение за промяна на проекта на решение от Стефан Спасов. Заповядайте.
Стефан Спасов /МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)/ - Процедурно предложение /Процедурно предложение/ "Предложение за 
промяна на проекта за решение" - Благодаря.
Уважаеми колеги, в синхрон с най-прозрачния процес, а именно, парламентаризма 
смятам, че трябва да подложим на обективен критерий подбора за съответната комисия. 
Моето процедурно предложение за промяна на проекта на решение на доклада е относно 
точка 3 — Постоянна комисия по здравеопазване и социална политика с 11 члена, 
както следва:

1. Борис Бориславов Бонев
2. Саад Алуани - зам.-председател
3. Марта Руменова Георгиева
4. Пламена Стаменова Велкова
5. Антон Господинов Койчев — зам.-председател
6. Георги Валентинов Георгиев
7. Диян Величков Стаматов
8. Ваня Руменова Григорова — председател
9. Диана Нинова Тонов
10. Иван Максимов Пешев
11. Емил Александров Димитров

Надявам се това предложение да ви удовлетворява и да го подкрепите.
Благодаря ви, колеги.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Режим на гласуване. Заповядайте. 
Карлос Контрера /ВМРО — Българско национално движение/ - Понеже явно гражданите 
трудно ще се ориентират в предложението на господин Спасов, всъщност Вие предлагате 
само промяна в заместник-председателя от господин Бонев да стане кой?
Стефан Спасов /МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)/ - Саад Алуани.
Колеги, очевидно има неразбиране. Надявам се достатъчно членоразделно да говоря 
книжовния български език. Затова нека, за да няма допълнителни обърквания, отново ще 
изчета предложението за промяна в решението.
Георги Георгиев /Политическа група на ГЕРБ и СДС/ - Зададен Ви беше въпрос, 
отговорете с „да“ или „не“. Ако ще нарушавате правилата Вие, може да го правим по- 
добре от Вас. Моля Ви, спазвайте реда в залата. Подскачате като банда.
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Господин председател, спазвайте правилника, или ще Ви поискаме оставката на 
следващото заседание. Четири пъти ще четат едно и също, стига вече! Възрастни хора 
сме!
Не, беше зададен въпрос от съветника Контрера: това ли е промяната? Отговаряте на 
него с „да“ или „не“, а не бавно и провлачено да прочетем 17 имена - бащино, фамилно 
и всичко останало. Много Ви моля! Просто спазвайте правилника!
Стефан Спасов /МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)/ - За да няма неясни, предлагам отново да изчета моето предложение. Очевидно 
колегите общински съветници са объркани. Затова, относно състава и заеманите позиции 
от колегите общински съветници в Постоянната комисия по здравеопазване и 
социална политика са, както следва:

1. Борис Бориславов Бонев
2. Саад Алуани - заместник-председател на комисията
3. Марта Руменова Георгиева (ще работите четири години, колеги, затова е добре да 

знаете имената на колегите)
4. Пламена Терзирадева-Велкова
5. Антон Господинов Койчев - заместник-председател на комисията
6. Георги Валентинов Георгиев
7. Диян Величков Стаматов
8. Ваня Руменова Григорова - председател на комисията
9. Диана Нинова Тонова
10. Иван Максимов Пешев
11. Емил Александров Димитров

Сега надявам се да е ясно какво предлагам като корекция в решението.
Благодаря Ви.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Колеги, в духа все пак да има 
някакво разбирателство, искам да помоля колегите: нека да уважим - все пак искам да 
изчитаме само промените, които се правят.
Режим на гласуване, заповядайте. Гласуваме предложението заместник-председател 
вместо господин Бонев да бъде господин Саад Алуани. Заповядайте. Моля, режим на 
гласуване.
Резултат от гласуването: 'за' - 43, 'против' - 8 и 'въздържали се'-5. Предложението 
е прието.

55. Андрей Зографски: За
56. Анна Илиева Стойкова: За
57. Антон Гаро Хекимян: За
58. Антон Господинов Койчев: Против
59. Ася Тодорова Тодорова: За
60. Благовест Георгиев Георгиев: За
61. Благовеста Атанасова Кенарова: За
62. Бойко Георгиев Димитров: За
63. Бонка Сергеева Василева: За
64. Борис Бориславов Бонев: За
65. Ваня Лазарова Тагарева: Въздържал се
66. Васил Стайков Драганов: Против
67. Венци Венциславов Стойчев: Против
68. Вили Младенов Лилков: За
69. Войслав Георгиев Тодоров: За
70. Георги Валентинов Георгиев: За
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71. Гергин Александров Борисов: За
72. Грети Иванова Стефанова: За
73. Деян Николаев Николов: За
74. Диана Нинова Тонова: За
75. Димитър Бойков Вучев: Въздържал се
76. Димитър Иванов Данаилов: За
77. Димитър Първанов Димитров: За
78. Димитър Христов Петров: За
79. Диян Величков Стаматов: За
80. Драгомир Иванов Драгомиров: За
81. Драгомир Христов Младенов: Против
82. Екатерина Евлогиева Йорданова: За
83. Емил Александров Димитров: За
84. Емилия Божидарова Ангелова: За
85. Еньо Енев Савов: Против
86. Ивайло Йорданов Костадинов: За
87. Ивайло Христов Йонков: За
88. Иван Георгиев Сотиров: За
89. Иван Максимов Пешев: Против
90. Иван Михайлов Алексиев: За
91. Карлос Арналдо Контрера: За
92. Красимир Рангелов Гълъбов: Против
93. Лорита Георгиева Радева: За
94. Марта Руменова Георгиева: За
95. Мирослав Лаело Боршош: Въздържал се
96. Николай Велков Велчев: Против
97. Пламен Иванов Данаилов: За
98. Пламена Стаменова Терзирадева- Велкова: За
99. Прошко Начев Прошков: За
100. Росица Юри Николова: За
101. Румен Стенли Александров: Въздържал се
102. Саад Таммам Алуани: За
103. Севделина Георгиева Петрова: За
104. Симеон Борисов Ставрев: За
105. Станислав Чавдаров Младенов: За
106. Стефан Атанасов Спасов: За
107. Татяна Николова Георгиева: Въздържал се
108. Христо Николаев Копаранов: За
109. Цветелина Калинова Симеонова- Заркин: За
110. Цветомир Илиев Петров: За

Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Процедурно предложение за 
промяна на проект на решение от господин Димитър Петров. Заповядайте.
Димитър Петров /МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)/ - Процедурно предложение /Процедурно предложение/ "Предложение за 
промяна на проекта за решение" - Благодаря за думата.
Аз съм много благодарен, че съм получил номинация за председател на Комисия по 
местно самоуправление и нормативна уредба, но съм изненадан, защото никой не е 
говорил с мен преди това и бих желал да си направя отвод. Тъй като нямам разговор с 
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друг член на комисията кой да бъде председател, не мога и да номинирам такъв, така че 
оставям тук в полето на вносителя да предложи друг за председател на тази комисия.
Господин Цветомир Петров — председател на СОС: Заповядайте, господин Контрера. 
Карлос Контрера /ВМРО - Българско национално движение/ - Следвайки логиката, 
господин Петров, тогава предлагам Вие да станете заместник-председател, а господин 
Христо Копаранов да стане председател.
Христо Копаранов/МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)/ - Предвид това, че беше предложено моето име, благодаря на господин Контрера 
за предложението, но тъй като и с мен не е говорено, особено от страна на вносителя на 
предложението да бъда номиниран за председател, също бих искал да си направя отвод 
от това предложение като председател на тази комисия към момента.
Карлос Контрера /ВМРО - Българско национално движение/ - Господин Димитър 
Шалъфов тогава. Само не разбрах, господин Копаранов, Вие искате ли да останете 
заместник-председател? Как да не?
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Във Вашия проект на решение, 
господин Шалъфов е предложен за председател на Комисията по младежта и спорта.
Георги Георгиев /Политическа група на ГЕРБ и СДС/ - Като дойде време ще му мислим. 
Димитър Шалъфов/МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)/ - Почитаеми господин председател, почитаеми колеги, господин Контрера, 
много благодаря за щедрата номинация, но аз също си правя отвод.
Карлос Контрера /ВМРО - Българско национално движение/ - Колеги, остава госпожа 
Марта Георгиева от Вашата група. ... Ще ви обясня точно след малко. Аз не съм ... 
изчерпваме вариантите, все пак това е титаничната юридическа мисъл на „промяната“. 
Трябва да дадем шанс на всички от тях, след това ще преминем към другия вариант. 
Госпожо Георгиева, Вие правите ли си отвод?
Марта Георгиева/МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)/ - Да.
Карлос Контрера /ВМРО - Българско национално движение/ - Благодаря. След като 
изчерпахме групата на „Промяната“, съгласно тежестта, предлагам да бъде следващата 
по тежест група, тази на ГЕРБ. Мисля, че господин Георги Георгиев би се справил добре. 
Георги Георгиев/Политическа група на ГЕРБ и СДС/ - Господин Петров, както дадохте 
думата на хората от Вашата група, дали не е редно и на мен да ми дадете, как мислите, 
без да сте юрист? Понеже питахте каква процедура сме.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Заповядайте.
Георги Георгиев/Политическа група на ГЕРБ и СДС/ - Същата процедура, при която 
Контрера предлага и трима от вашите се отказаха.
Уважаеми колеги, много ми се ще друг да поеме комисията. Ако няма такова желание, 
ще се наложи да спасим София от Спасителите на София.
Кой е изявил желание? Както виждате, доста работа ми отворихте тука, би трябвало да е 
по-пасивен зам.-председателят. Така че ако има друг желаещ, ще съм много благодарен. 
Като заместник-председател, за какъвто съм номиниран, ще му помагам за всичко.
Благодаря Ви.
Карлос Контрера /ВМРО - Българско национално движение/ - Да взема отношение. 
Благодаря.
В крайна сметка и в разговор с колегите господин Иван Виделов да заеме поста 
председател на Комисията по местно самоуправление и нормативна уредба. Той не си 
прави отвод. Аз мисля, че от „промяната“ ще бъдем доста големи свидетели на 
нормативни безумия, след като не смеят дори да председателстват тази комисия, 
благодаря, което означава, че правя като вносител предложение в проекта за решение 
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господин Иван Виделов да бъде отразен като председател за Комисията по местно 
самоуправление и нормативна уредба.
Господин Цветомир Петров — председател на СОС: Предлага за председател на 
Комисията по нормативна уредба Иван Виделов. Режим на гласуване.
За зам.-председатели кой остава, господин Петров?
Георги Георгиев/Политическа група на ГЕРБ и СДС/ - Реплика на предложението на 
Контрера и тук други дебати се водят.
Господин Цветомир Петров — председател на СОС: Режим на гласуване. Заповядайте. 
Георги Георгиев/Политическа група на ГЕРБ и СДС/ - Копаранов за заместник, мен за 
заместник, Виделов за председател очевидно.
Уважаеми, господин председател, моля за думата.
Господин Цветомир Петров — председател на СОС: Какво сте заявили?
Георги Георгиев/Политическа група на ГЕРБ и СДС/ - Да влезем в някакъв вариант, ще 
удължим до три часа, ако трябва.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Ако трябва, ще удължим до 3 часа. 
Георги Георгиев/Политическа група на ГЕРБ и СДС/ - Моля за реплика на изказването 
на Карлос Контрера.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Няма.
Георги Георгиев/Политическа група на ГЕРБ и СДС/ - Няма как да няма.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Всичко се вербализира.
Георги Георгиев/Политическа група на ГЕРБ и СДС/ - Тоест, гласуваме ли?
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Гласуваме.
Георги Георгиев/Политическа група на ГЕРБ и СДС/ - Добре, гласуваме.
Карлос Контрера /ВМРО - Българско национално движение/ - Колеги, ние сме в 
процедура на господин Димитър Петров, който си направи отвод. Аз направих 
предложение по отношение на председател на Комисия по местно самоуправление 
господин Виделов и изразих становище това да се гласува в цялост моето предложение, 
когато гласуваме решението, а не да го гласуваме сега.
Господин Петров не предложи всъщност нищо, направи си отвод. Ние сме в неговата 
процедура. Какво да гласуваме? Като вносител мога да си направя корекция в проекта за 
решение.
Георги Георгиев/Политическа група на ГЕРБ и СДС/ - Уважаеми колеги, когато има 
направено предложение, няма нужда три пъти по молба на господин Спасов, цитирам, 
да се вербализира, защото то веднъж вече е материализирано в този документ, който ви 
е насочен, включително електронно, за радост на госпожа Марта Георгиева. Поради 
което чрез магическата сила на грамотността всеки от нас следва да се запознае със 
съдържанието на доклада и да не задава седемнадесет пъти един и същи въпрос.
Госпожо Стоянова, във връзка с внушенията на колега от групата на ПП и ДБ, че не се 
води протокол, вярно ли е това твърдение - Секретаря на Столичния общински съвет? 
Води се. Благодаря. И този елемент за превъзбуда отпадна.
Давайте да гласуваме, да свършим някаква работа.
Христо Копаранов/МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)/ - В така предложения вариант на състав на комисията, в която съм номиниран 
за заместник-председател, си правя отвод на номинацията за заместник-председател. Аз 
казах: при така предложения вариант. Тогава не знаех кой ще е окончателният вариант. 
Карлос Контрера/ВМРО - Българско национално движение/ - Колеги, от групата на 
„Промяната“ вкупом всички предложени за членове ли си правите отвод за заместник- 
председател? Шалъфов, Марта Георгиева, за господин Копаранов разбрахме. Господин 
Димитър Петров си направи отвод. ... Аз така или иначе ще го изчета.
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Господин Бонев, Вие питахте ли господин Георгиев да го номинирате за председател на 
тази комисия, защото знам, че във Вашия доклад е така, нали? Питахте ли го? Май? И аз 
май съм Ви разбрал, но нещо не сме се разбрали...
Георги Георгиев/Политическа група на ГЕРБ и СДС/ - Трябва да се формулира и 
заместникът.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Нямаме втори заместник- 
председател. Господин Контрера, който е главен заместник-председател.
Борис Бонев/МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси София)/ - 
Моля вносителят на доклада господин Контрера да формулира предложението си за 
заместник-председател на комисията.
Карлос Контрера/ВМРО - Българско национално движение/ - Уважаеми колеги, след 
като от групата на „Промяната“ вкупом си направиха отвод за заместник-председатели, 
след като има един от ГЕРБ и председателят е от квотата на БСП, предлагам господин 
Димитър Данаилов и ще го изчета в края, когато докладваме промените. В момента сме 
във Ваша процедура, господин Петров. Нали си давате сметка, че днешните циркове не 
показват галактическия отбор за управление?
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Добре, колеги - процедура по 
гласуване - заповядайте.
Карлос Контрера/ВМРО - Българско национално движение/ - Господин председател, 
моля да подложите на гласуване предложението по процедурата на господин Петров, 
господин Виделов - председател, господин Димитър Данаилов - заместник-председател 
и да подложите това на гласуване, като обратно предложение.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Подлагам на гласуване, 
заповядайте.
Резултат от гласуването: 'за' - 34, 'против' - 24 и 'въздържали се'- 0. Предложението 
се приема.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Процедура по прегласуване - 
заповядайте, прегласуваме.
Резултат от гласуването: 'за' - 34, 'против' - 24 и 'въздържали се'-0. Предложението 
е прието.
Възлагам на колегата Бойко Димитров да продължи за няколко минути заседанието.
Господин Бойко Димитров - зам.-председател на СОС и председателстващ 
заседанието: Следващото процедурно предложение за промяна на проекта на решение е 
от господин Андрей Зографски. Имате думата.
Андрей Зографски /МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)/ - Аз се надявам малко ред в залата да се вкара.
Господин Бойко Димитров - зам.-председател на СОС и председателстващ 
заседанието: Колеги, мога ли да помоля за малко тишина в залата, за да може да се чуе 
процедурното предложение?
Андрей Зографски /МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)/ - Процедурно предложение /Процедурно предложение/ "Предложение за 
промяна на проекта за решение" - Аз искам да направя процедурно предложение, което 
е малко в друга посока. Колеги, аз не знам защо са увеличени всички комисии - сякаш 
13,15 члена не са достатъчни. Аз бях експерт миналия мандат и по-миналия съм следил 
работата на Транспортна комисия и смятам, че 15 члена са прекалено много. В тази 
връзка правя процедурно предложение не само господин Иван Таков да бъде 
председател, както е и в момента, но номинирам себе си за заместник-председател 
Андрей Зографски.
Също така правя и процедурно предложение госпожа Ася Тодорова Тодорова да бъде 
заменена със Стефан Атанасов Спасов, а господин Емил Александров Димитров да

32



напусне тази комисия, с което членовете й се намаляват от 15 на13. Също така господин 
Карлос Арналдо Контрера, защото той водеше комисията един мандат вече, така че 
смятам, че каквото можа, даде на този град, той да отпадне, също правя процедурно 
предложение.
Благодаря Ви.
Господин Бойко Димитров - зам.-председател на СОС и председателстващ 
заседанието: Моля, режим на гласуване на процедурното предложение.
Господин Контрера, имате обратно предложение. Давам думата на господин Контрера. 
Карлос Контрера/ВМРО - Българско национално движение/ - Уважаеми колеги, 
категорично се противопоставям на това, да намаляваме в момента броя, тъй като това 
всъщност дойде като идея от Вашата група, господин Зографски. Това е безобразие. Вие 
си сменяте мнението през три часа. Освен това, доколкото разбрах, желаете да ме 
отстраните от Транспортна комисия. Защо? Това ли е прозрачното? - Ей така. - Ако в 
Скопие се прави така, тук не се прави.
Господин Бойко Димитров - зам.-председател на СОС и председателстващ 
заседанието: Колеги, моля за тишина в залата. Моля, режим на гласуване. Казахте 
каквото имате против предложението. Добре, Контрера, давам Ви думата.
Карлос Контрера/ВМРО - Българско национално движение/ - Уважаеми колеги, нека 
да уважим волята на всички, които участваха в разговорите, защото всички се съгласиха 
комисията да бъде от 15 души. И тези имена не съм си ги измислил аз, те бяха 
коментирани. Сега искате да изтриете с гумичка това нещо. Защо? Категорично съм 
против.
Господин Бойко Димитров - зам.-председател на СОС и председателстващ 
заседанието: Режим на гласуване на предложеното предложение за промяна - 
предложението за промяна на господин Зографски, цялост.
Резултат от гласуването: 'за' - 21, 'против' - 36 и 'въздържали се' — 0. Предложението 
не се приема.
Процедура на прегласуване, като ще помоля да съкратим времето на гласуване до 15 
секунди.
Резултат от гласуването: 'за' -15, 'против' - 31 и 'въздържали се'- 0. Предложението 
не се приема.
Прегласуване.
Правили сме го и трети път. Понеже техническите сътрудници се объркаха, моето 
предложение наистина е за този случай да направим, тъй като веднъж се поиска 
прегласуване, за да можем да отчетем реален резултат. В момента вече има и трето 
прегласуване, така че моля за този случай да направим едно прегласуване с 
продължителност на гласуването 15 секунди. Моля колегите да гласуват всички.
Резултат от гласуването: 'за' - 15, 'против' - 37 и 'въздържали се'-0. Предложението 
не се приема.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС и председателстващ заседанието: 
Господин Николов, има предложение за отлагане на заседанието. Заповядайте, 
господине.
Деян Николов /Възраждане/ - Процедурно предложение /Процедурно предложение/ 
"Отлагане на заседанието" - Моля за почивка от името на групата 30 минути. ... На 
„Възраждане“ ... Напротив, както всички останали - или ги има, или ги няма. Същият 
статус е и на нашата група. ... Напротив, имаме, проверете, в Секретариата сме си 
входирали - има 7-членен състав на групата на „Възраждане“, напротив, не е било.
Тридесет минути почивка. Тя се дава веднага.

33



Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Тридесет минути почивка.
Георги Георгиев/Политическа група на ГЕРБ и СДС/ - Има процедура. Процедурата не 
може да бъде прекъсвана през почивка и наистина това, което правите, никога не се е 
случвало и не подхожда на Столичния общински съвет.
Уважаеми колеги, моля да останете в залата. Няма право да даде в случая почивка 
председателят. Няма група на „Възраждане“, както му е добре известно на господин 
„Николов“, нека да станат и да се явят групата на „Възраждане“, петима души да се 
представят кои са - на първо място.
На второ място, моля ви, моля ви, моля ви, такова чудо никога не е било!
Уважаеми колеги, правите невероятни циркове, дори обиждаме цирковото изкуство. В 
процедура сме и нямате право, за шестдесет и седми път да прекъсвате заседанието. 
Господин Спасов, държите се като подскачащ розово пони, не Ви подхожда! Вие сте 
току-що заклел се общински съветник. Връщайте се в залата и си заработете заплатата! 
За Бога! Ще дойдат тук хората с камъни накрая. Това не е сериозно.
Уважаеми колеги, в момента саботирате заседанието. В процедура сме.
Господин председател, нямате право да прекъсвате процедурата, длъжни сме да 
продължим.
Красимир Гълъбов - Господин председател, искам думата.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Колеги, нека все пак да уточним, 
че групите все още не са формирани.
Заповядайте, господин Гълъбов? Но ние сме в почивка всъщност.
Красимир Гълъбов - Бих искал да взема думата по въпроса с нашата група. Докато 
разглеждахме постоянните комисии, ние не бяхме една група. Сега също не сме една 
група. Така че, моля действително да се вземе предвид това нещо и тримата души не са 
политическа група в момента.
Георги Георгиев/Политическа група на ГЕРБ и СДС/ - Уважаеми господин председател, 
на основание чл. 91 от Правилника на Столичния общински съвет, съгласно който 
прекъсване на заседанието до 30 минути веднъж на заседание има всяка политическа 
група, и с оглед обстоятелството, че в настоящия общински съвет, видно от събитията 
днес, включително от декларациите на петима колеги от „Възраждане“, група на 
„Възраждане“ в Столичния общински съвет, каквато твърди, че й е ръководител 
господин Николов, няма. Следователно не е налице основание за прекъсване - четвърто 
или пето по ред тази вечер, на заседанието.
С оглед на това, предвид нарушението на правилника, подвел Ви е господин Николов, 
поради липсата на такава група, моля заседанието да продължи. Не прави чест никому 
да се пробват всички членове и алинеи в Правилника, за да спрете работата на общинския 
съвет, която ние с огромен компромис от наша страна чрез Вашия избор днес отпушихме. 
Моля Ви, позовете се на чл. 91, ал. 2. Нека заседанието да продължи. Нищо почтено няма 
в това, господин Бонев, да се криете зад опитите на „Възраждане“ да саботират днешното 
заседание.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Уважаеми господин Георгиев, 
позовавам се на чл. 91, ал. 1 и при шум и безредие обявявам 15 минути почивка.

/След почивката/

Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Колеги, проверка на кворума, тъй 
като свърши почивката.
Резултат от гласуването: 'за' - 27, 'против' - 2 и 'въздържали се' — 2. Общо гласували 
31, има кворум.
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Има процедурно предложение за промяна на проекта на решение на господин Христо 
Копаранов. Заповядайте.
Христо Копаранов /МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)/ - Процедурно предложение /Процедурно предложение/ "Предложение за 
промяна на проекта за решение" - Благодаря, господин председател.
Моето предложение касае изменение на решението във варианта, предложен от господин 
Карлос Контрера по отношение на Постоянна комисия по образование, култура, наука и 
културно многообразие. Предлагам да бъде следният състав на комисията:

1. Цветелина Калинова Симеонова-Заркин - заместник-председател
2. Бонка Сергеева Василева
3. Гергин Александров Борисов
4. Веселин Йорданов Калановски
5. Стефан Атанасов Спасов
6. Антон Гаро Хекимян
7. Диян Величков Стаматов
8. Мирослав Лаело Боршош - председател
9. Иван Митьов Виделов - заместник-председател
10. Еньо Енев Савов
11. Вили Младенов Лилков
12. Ивайло Йорданов Костадинов
13. Венци Венциславов Стойчев

За да помогна да се ориентирате в промените, тъй като не съм сигурен дали това е лесно, 
практически предлагаме Иван Митьов Виделов да бъде заместник-председател вместо 
Венци Венциславов Стойчев. Моля да подложите на гласуване така направеното 
изменение на предложението за състав и ръководство на постоянните комисии 
предложено от господин Карлос Контрера.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Процедура по гласуване. 
Заповядайте.
Резултат от гласуването: 'за' - 24, 'против' - 26 и 'въздържали се' — 0. Предложението 
не е прието.
Нека да видим какъв е проблемът с тока, да го отстраним и да продължим.
Георги Георгиев/Политическа група на ГЕРБ и СДС/ - Уважаеми господин председател, 
шеста почивка, прекъсване и прочее. Може да ни изгасите тока, може да ни спрете 
микрофоните, каквото искате опитайте, таблетите светят, ще работим на тъмно, ако 
трябва. Моля Ви, не правете повече такива неща. Ще търсим отговорност за случващото 
се. Светнете си телефона, като Ви е тъмно. Ето, ще Ви дам моя таблет.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Господин Георгиев, има 
технически проблем с тока. ... Случва се.
От техническото лице на Столична община казват, че има технически проблем с тока. Аз 
мисля, че не е проблем за мен да продължим, ако искате, и в такъв вариант.
Има процедурно предложение за промяна на проекта на решение от Бонка Василева. 
Заповядайте, госпожо Василева.
Грети Стефанова/МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)/ - Господин председател, заявих реплика на изказването на господин Георгиев. 
Как да няма, всички го чухме. Господин Георгиев е решил, че има да си наваксва. Те три 
месеца не участваха в нито едно гласуване, нарече ни банда преди един час и в момента 
пък даже нямам право и на реплика! Продължавайте тогава.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Има процедурно предложение за 
промяна на проекта на решение от госпожа Бонка Василева. Заповядайте, госпожо 
Василева.
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Бонка Василева/МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)/ - Процедурно предложение /Процедурно предложение/ "Предложение за 
промяна на проекта за решение" - Благодаря, господин председател.
Моето процедурно предложение за промяна по проекта на решение на Карлос Контрера 
се отнася до Постоянната комисия по инженерна инфраструктура и енергийно 
планиране. По така направеното предложение ние имаме няколко промени. Ще изчета 
нашето предложение:

1. Драгомир Иванов Драгомиров
2. Стефан Атанасов Спасов
3. Грети Иванова Стефанова - за председател
4. Димитър Бойков Вучев
5. Антон Господинов Койчев
6. Драгомир Христов Младенов
7. Николай Вельов Велчев - заместник-председател
8. Станислав Чавдаров Младенов
9. Димитър Иванов Данаилов - заместник-председател
10. Венци Венциславов Стойчев
11. Иван Георгиев Сотиров

Тоест, ние променяме председателя, като предлагаме инженер Грети Стефанова за 
председател.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Процедура на гласуване.
Резултат от гласуването: 'за' -19, 'против'- 31 и 'въздържали се' — 3. Предложението 
не е прието.
Следва процедурно предложение за промяна на проекта на решение на Благовеста 
Кенарова. Заповядайте, госпожо Кенарова.
Благовеста Кенарова /МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)/ - Процедурно предложение /Процедурно предложение/ "Предложение за 
промяна на проекта за решение" - Уважаеми господин председател, уважаеми колеги 
дами и господа заместник-председатели, искам да ви поздравя първо с избора и да ви 
пожелая да имаме успешна съвместна работа! И бих искала да си направя отвод като 
председател на Постоянната комисия по гражданско общество. Имам два аргумента.
Първият е това, че оценявам, че е много голяма чест за мен това, обаче никой не е 
контактувал с мен, за да ме пита какво е моето мнение, какво се очаква. Не съм говорила 
с останалите хора.
Вторият ми аргумент, тоест правя си отвод и като председател, и като заместник- 
председател евентуално ако някой реши да ме номинира. Вторият аргумент - останах тук 
с впечатление, че тази комисия по гражданско общество се неглижира страшно много. 
Ние сме тук , защото са ни изпратили гражданите и това е една от най-важните комисии, 
а тук чух, че всъщност те искат...
Благодаря Ви много за номинацията, за вниманието и се надявам, че за в бъдеще ще 
работим по-комуникативно и по-успешно.
Благодаря.
Господин Цветомир Петров — председател на СОС: Благодаря Ви, госпожо Кенарова. 
Господин Контрера, заповядайте.
Карлос Контрера/ВМРО - Българско национално движение/ - Благодаря.
За да повторим установената вече в това заседание практика, другите представители на 
„ПП/ДБ/Спаси София“ госпожа Бонка Василева и госпожа Марта Георгиева правят ли 
си също отвод и за председател, и за заместник-председателски места?
В такъв случай след като колегите не са наясно със себе си и не могат да дадат прост 
отговор на въпроса, номинирам господин...
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Господин Копаранов, формата не доминира над съдържанието, не се правете на луд, че 
не разбирате какво Ви питам.
С оглед, тъй като ми се налага да чета иносказателно реакциите на МК „Продължаваме 
промяната - Демократична България (Спаси София)“, номинирам господин Николай 
Велчев за председател и госпожа Ася Тодорова за заместник-председател.
Господин Цветомир Петров — председател на СОС: Режим на гласуване.
Резултат от гласуването: 'за' — 31, 'против' - 19 и 'въздържали се' — 0. Колеги, 
предложението е прието.
Продължаваме с процедурно предложение за промяна на проекта на решение от 
господин Димитър Шалъфов.
Димитър Шалъфов /МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)/ - Процедурно предложение /Процедурно предложение/ "Предложение за 
промяна на проекта за решение" - Почитаеми господин председател, уважаеми колеги, 
ще направя предложение по точка 7 от проекта за решение по отношение на състава на 
Постоянната комисия по икономика, собственост и дигитална трансформация, като в 
изброения ръководен състав правя предложение за заместник-председател на комисията 
да бъде посочен Димитър Шалъфов, вместо Бонка Василева от нашата група.
Господин Цветомир Петров — председател на СОС: Колеги, предлагаме процедура на 
гласуване за промяна на заместник-председател в Постоянна комисия по икономика, 
собственост и дигитална трансформация от Бонка Василева — Димитър Шалъфов. 
Заповядайте да гласуваме.
Резултат от гласуването: 'за' — 43, 'против' - 4 и 'въздържали се' — 0. Предложението 
е прието.
Продължаваме с процедурно предложение - предложение за промяна на проекта на 
решение от Гергин Борисов. Заповядайте.
Гергин Борисов /МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)/ - Процедурно предложение /Процедурно предложение/ "Предложение за 
промяна на проекта за решение" - Благодаря Ви, господин председател.
Моето предложение е във връзка със състава и ръководството на Постоянна комисия по 
опазване на околната среда, земеделието и горите, тя да бъде с 13-членен състав, както 
следва:

1. Цветелина Калинова Симеонова-Заркин
2. Емилия Божидарова Ангелова - която да е председател
3. Димитър Първанов Димитров
4. Симеон Борисов Ставрев
5. Димитър Христов Петров
6. Пламена Стаменова Терзирадева-Велкова
7. Анна Георгиева Стойкова
8. Антон Гаро Хекимян
9. Лорита Георгиева Радева - която бе зам.-председател
10. Иван Максимов Пешев
11. Еньо Енев Савов - който да е заместник-председател
12. Ивайло Христов Йонков
13. Красимир Рангелов Гълъбов - заместник-председател

Благодаря. Ще очаквам гласовете ви.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Предлагаме процедура на 
гласуване за промяна на Постоянна комисия по околна среда. Емилия Ангелова от 
заместник-председател става на председател, а Красимир Гълъбов от председател става 
на заместник-председател. Режим на гласуване.
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Резултат от гласуването: 'за' - 18, 'против' - 35 и 'въздържали се'— 0. Предложението 
е прието.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Има искане за прегласуване от 
господин Николов. Заповядайте, прегласуваме.
Резултат от гласуването: 'за' - 22, 'против' - 30 и 'въздържали се' -0. Предложението 
не се приема.
Продължаваме с процедурно предложение - предложение за промяна на проекта на 
решение от Емилия Ангелова. Заповядайте, госпожо Ангелова.
Емилия Ангелова /МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)/ - Процедурно предложение /Процедурно предложение/ "Предложение за 
промяна на проекта за решение" - Правя процедура за промяна на състава на Постоянна 
комисия за децата, младежта и спорта, както следва:

1. Димитър Петров Шалъфов - като председател
2. Благовест Георгиев Георгиев
3. Драгомир Иванов Драгомиров
4. Саад Таммам Алуани
5. Екатерина Евлогиева Йорданова
6. Мирослав Лаело Боршош
7. Татяна Николова Георгиева - като заместник-председател
8. Еньо Енев Савов
9. Войслав Георгиев Тодоров - като заместник-председател
10. Вили Младенов Лилков
11. Иван Михайлов Алексиев

Моля да бъде подложено на гласуване.
Благодаря.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Заповядайте - процедура по 
гласуване.
Резултат от гласуването: 'за' - 22, 'против' - 31 и 'въздържали се' — 0. Предложението 
не е прието.
Господин Лилков иска да каже нещо.
Вили Лилков/Синя София/- Правя си отвод като заместник-председател. При мен в 
доклада, който имам, не беше отразено това и затова не реагирах в началото. ... 
Съжалявам, но ако е възможно, правя си отвод.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Имаме процедурно предложение 
за промяна на проекта на решение от Росица Николова. Заповядайте.
Росица Николова /МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)/ - Процедурно предложение /Процедурно предложение/ "Предложение за 
промяна на проекта за решение" - Благодаря, господин председател.
Бих искала да направя промяна в Постоянната комисия по международно 
сътрудничество, туризъм, европейски програми и проекти в състав 9 члена, както следва:

1. Цветелина Калинова Симеонова-Заркин - председател
2. Саад Таммам Алуани
3. Пламена Стаменова Терзирадева-Велкова
4. Диян Величков Стаматов
5. Екатерина Евлогиева Йорданова - като зам.-председател
6. Станислав Чавдаров Младенов - като зам.-председател
7. Иван Михайлов Алексиев
8. Деян Николаев Николов
9. Венци Венциславов Стойчев

Благодаря Ви.
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Господин Цветомир Петров — председател на СОС: Колеги, само че тази промяна 
беше направено от господин Контрера още от началото на предложенията, абсолютно 
същата, имаме само поименна промяна на последния член, така ли? Добре, подлагам го 
на гласуване.
Резултат от гласуването: 'за' - 21, 'против'- 30 и 'въздържали се' — 0. Предложението 
не е прието.
Продължаваме с процедурно предложение за промяна на проекта на решение от госпожа 
Цветелина Симеонова Заркин. Заповядайте.
Цветелина Симеонова-Заркин /МК Продължаваме промяната - Демократична 
България (Спаси София)/ - Процедурно предложение /Процедурно предложение/ 
"Предложение за промяна на проекта за решение" - Уважаеми господин председател, 
колеги общински съветници, моето предложение е когато изчерпаме процедурите 
относно смяна на избора на ръководство и попълване на поименния състав, да подложите 
на отделни гласувания предложенията относно избора на ръководства и отделно да се 
гласува поименният състав на комисиите.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Заповядайте - процедура по 
гласуване.
Резултат от гласуването: 'за' - 23, 'против' - 31 и 'въздържали се' — 0. Предложението 
не е прието.
Продължаваме с процедурно предложение за промяна на проекта на решение от госпожа 
Грети Стефанова. Заповядайте, госпожо Стефанова.
Грети Стефанова /МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)/ - Процедурно предложение /Процедурно предложение/ "Предложение за 
промяна на проекта за решение" - Уважаеми господин председател, уважаеми колеги, 
поздравявам ви за издръжливостта. Вярно, имате да си наваксвате три месеца 
негласуване на нищо, но ефективността преди всичко. ... Ами, уча се от групата вдясно. 
Моето предложение за членовете и ръководството на Постоянно действащата комисия, 
съгласно Закона за противодействие на корупцията. Комисията е от 9 члена:

1. Бонка Сергеева Василева - за председател
2. Благовеста Атанасова Кенарова
3. Антон Гаро Хекимян - зам.-председател
4. Иван Митков Виделов
5. Пламен Иванов Данаилов
6. Иван Михайлов Алексиев - за зам.-председател
7. Ивайло Христов Йонков
8. Васил Стайков Драганов
9. Ивайло Йорданов Костадинов

И заповядайте да гласувате, колеги.
Браво, колеги, въпреки часа, сте внимателни. Поздравявам ви.
Екатерина Йорданова/Политическа група на ГЕРБ и СДС/ - Извинявайте, обаче това 
вече е обидно, това не е нормално, не можем по този начин да се държим едни с други в 
толкова часа вечерта, след като сме положили усилия цял ден.
Господин Цветомир Петров — председател на СОС: Колеги, благодаря Ви. Няма да 
подлагаме на гласуване предложенията на госпожа Стефанова. Има процедурно 
предложение за промяна на проекта за решение от госпожа Пламена Терзирадева- 
Велкова.
Пламена Терзирадева-Велкова/МК Продължаваме промяната - Демократична 
България (Спаси София)/ - Процедурно предложение /Процедурно предложение/ 
"Предложение за промяна на проекта за решение" - Благодаря Ви.
Отказвам се от процедурното предложение.
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Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Следващото процедурно 
предложение за промяна на проекта на решение е на Димитър Петров. Отказвате ли се? 
Добре.
Последното е на господин Бойко Димитров.
Бойко Димитров/МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)/ - Благодаря.
Моето предложение е, тъй като господин Калановски не е в залата и е предложен за 
председател на Комисията по обществен ред без неговото съгласие, така че считам, че е 
редно да си направи отвод и да се предложи друг председател. ... Добре, благодаря, 
господин Георгиев. Тогава ще направя друго предложение. Моето предложение е вместо 
господин Калановски за председател на Комисията по обществен ред и сигурност, да 
бъде избран за председател на Комисията по обществен ред и сигурност господин Васил 
Драганов.
Мисля, че господин Драганов е в залата. Така че ако иска да си направи отвод, е добре 
дошъл.
Васил Драганов/МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)/ - Благодаря за предложението. Не желая, правя си отвод.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Заповядайте.
Карлос Контрера/ВМРО - Българско национално движение/ - По същество господин 
Бойко Димитров предложи господин Калановски да отпадне като председател. Нали 
правилно съм Ви разбрал? В такъв случай предлагам госпожа Тагарева за председател 
и господин Румен Александров за заместник-председател.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Подлагам го на гласуване. 
Резултат от гласуването: 'за' - 29, 'против' -19 и 'въздържали се' - 3. Предложението 
не е прието.
Георги Георгиев/Политическа група на ГЕРБ и СДС/ - Моля за прегласуване.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Процедура по прегласуване.
Резултат от гласуването: 'за' - 32, 'против' -18 и 'въздържали се' — 4. Г-жаЛ. Радеваи 
г-н М. Боршош казват, че не са успели да гласуват и гласовете им да се зачетат „За“. 
Предложението е прието.
Процедурно предложение за промяна на проекта на решение. Господин Борис Бонев, 
заповядайте.
Борис Бонев /МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси София)/ - 
Процедурно предложение /Процедурно предложение/ "Прекратяване на заседанието" - 
Благодаря.
Беше направено доста сериозно предложение, защото, слушайки цялата дискусия, си 
давам сметка, че съставът на Постоянната комисия за връзка с гражданското общество 
от 7 члена не е адекватен. Затова имам следното предложение: вместо предложения 
състав от господин Карлос Контрера за членове на Комисията по гражданското общество 
предлагам следните изявени и ярки политически фигури, които силно допринесоха за 
днешната ситуация, а именно:
Господин Георги Георгиев
Господин Прошко Прошков
Господин Карлос Контрера
Господин Иван Таков
Господин Красимир Гълъбов
Господин Пламен Данаилов
Господин Вили Лилков
Точно 7 на брой, мисля, че много добра комисия ще се получи с всеки един от вас.
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Предлагам председател да бъде, разбира се, господин Прошко Прошков, защото 
Георгиев вече има някакви други задължения, а останалите шест човека ги предлагам за 
заместник-председатели на комисията.
Благодаря.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Процедура по гласуване. 
Заповядайте.
Георги Георгиев/Политическа група на ГЕРБ и СДС/ - Благодаря на господин Бонев. 
Виждаме, че тази вечер отказвате да поемате каквато и да била отговорност. Редно е да 
се запознаете. Правя си отвод. Член съм на три други комисии, на които ме избрахте тази 
вечер, поради което ви моля се съобрази. Номиниран съм за други три комисии. Доживях 
Борис Бонев въпреки волята ми да ме номинира за щяло и нещяло. Трогателно е, но така 
работа няма да свършим.
Благодаря Ви.
Господин Цветомир Петров — председател на СОС: Господин Георгиев, така или 
иначе, ако бъдете приет, тогава ще може да си направите отвод. Сега няма как да си 
направите отвод, без да сте приет. Така че процедура по гласуване.
Резултат от гласуването: 'за' - 19, 'против' - 22 и 'въздържали се' - 0. Предложението 
не е прието.
Прошко Прошков/Политическа група на ГЕРБ и СДС/ - Господин председател, колеги, 
виждаме, че колегите от най-голямата група в общинския съвет, изпаднали в някаква 
процедурна истерия или нещо подобно в момента, започнаха несериозно да се държат. 
Това е добре. Госпожа Стефанова прави предложение, което е същото като оригинала, 
тоест няма никаква промяна. Господин Бонев прави политически изказвания. Ако 
започнем да правим политически изказвания през процедури, няма никакъв проблем. 
Така че, моля ви да се подходи сериозно към заседанията, защото тук вече наистина 
малко или много се преминава всякаква граница на изплискване.
Господин Цветомир Петров — председател на СОС: Режим на прегласуване.
Резултат от гласуването: 'за' - 22, 'против' - 33 и 'въздържали се' - 0. Предложението 
не е прието.
Приключихме процедурните предложения.
Има процедурно предложение за прекратяване на заседанието от господин Бонев. 
Заповядайте.
Борис Бонев /МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси София)/ - 
Процедурно предложение /Процедурно предложение/ "Предложение за промяна на 
проекта за решение" - Благодаря.
Тъй като според мен не можем да постигнем съгласие за избор на членовете на 
комисиите, техните председатели и заместник-председатели, смятам, че има нужда от 
допълнителни разговори. Смятам, че общинският съвет в 10,00 часа вечерта, след като е 
заседавал 12 часа, може би не е в най-адекватното си състояние, за да вземе толкова 
важно решение, затова предлагам прекратяване на заседанието.
Господин Цветомир Петров — председател на СОС: Процедура по гласуване. 
Заповядайте.
Не сте го казали, не сте го обявили в системата, господин Георгиев. Като искате, 
заявявате в системата — получавате.
Георги Георгиев/Политическа група на ГЕРБ и СДС/ - Днес Вие къде в системата 
заявихте подкрепа, че я получихте, да Ви питам? Къде в системата заявихте тази 
подкрепа?
Противно предложение правя на предложението на господин Бонев за прекратяване - 
22,00 часа, млад човек сте, трябва да се издържа на работа. Три месеца общинският съвет 
спа, Крайно време е да се работи, Престанете с шиканирането и всякакви опити да 
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минирате работата. Очевидно е, че взехме над 45, по различни въпроси, гласувахме, тоест 
мнозинство има, за да се вземат. Така че моля да преминем към гласуване. Не отлагайте 
спасяването на София от вашето управление.
Борис Бонев /МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси София)/ - 
Процедурно предложение /Процедурно предложение/ "Прекратяване на заседанието" - 
Поискал съм прегласуване, господин председател.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Моля за прегласуване. Гласуваме 
предложението за прекратяване, тъй като е влязло първо.
Резултат от гласуването: 'за'- 22, 'против'- 31 и 'въздържали се'-0. Г-жа Т. Георгиева 
и г-н Кр. Гълъбов казват, че не са успели да гласуват и гласовете им да се зачетат 
„Против“. Г-жа М. Георгиева и г-жа Гр. Стефанова казват, че не са успели да гласуват 
и гласовете им да се зачетат „За“. Предложението не е прието.
Господин Цветомир Петров — председател на СОС: Колеги, давам възможност на 
заместник-председателя Диана Тонова да довърши заседанието.
Благодаря Ви.
(Групата на МК Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси София) 
напусна залата)
Диана Тонова - зам.-председател на СОС и председателстващ заседанието: Ако 
може само на току-що встъпилия в длъжност председател да поясня, че съгласно 
правилника, колега Петров, трябваше да дадете правото да продължи заседанието на 
господин Георгиев като следващия представител на следващата група.
Извинявайте, може ли да изчакате, докато говоря?
Просто дайте възможност да довърши заседанието господин Георгиев.
Георги Георгиев - зам.-председател на СОС и председателстващ заседанието: 
Уважаеми колеги, това вероятно е най-странният момент от историята на Столичния 
общински съвет, откакто това не е народен съвет, защото се държат тук като 
севернокорейци в момента колегите.
На основание чл. 22, ал. 1, т. 3, следващата по големина група, тази на ГЕРБ, излъченият 
от нея заместник-председател трябва да свърши работата на абдикиралия на първото си 
заседание още от ролята си колега, когото, уверявам Ви, дори видяхте, че му светех по 
едно време. Не знам как повече да помагаме.
Скъпи колеги, с оглед направените двадесетина може би процедурни предложения и 
измененията, които бяха гласувани междувременно, предстои, съобразно Правилника на 
Столичния общински съвет, който все още не е отменен от умно-красивия елит от 
спасители, предстои да гласуваме доклада на вносителя господин Карлос Контрера с 
направените от него промени. Промените многократно бяха разисквани. Има ли някои 
въпроси във връзка с тях? Необходимо ли е да бъдат поименно изпитани отново 
четиринадесетте?
На първо място, с предложенията за промяна от самия вносител, които получиха 
подкрепа, на второ място, с предложенията за промяна от самия вносител, по които 
нямаше възражения в зала, и на трето място по предложенията за промяна, включително 
от авторите на предложенията, които избягаха в момента, че им е късно да работят - 
22,00 часа.
Моля да ме допълните, колеги заместник-председатели, ако пропускам нещо, тъй като 
не съм очаквал да трябва отново да върша тази работа.
Отвода на господин Лилков като заместник-председател бе изчетен от господин 
Контрера, който направи, мисля, заместващо предложение, нали така? Моля Ви, 
господин Контрера, да поясним.
Карлос Контрера- Българско национално движение/ - Уточнявам, че когато изчетох 
проекта за решение, направих корекция, що касае точката - постоянната комисия за 
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децата, младежта и спорта: господин Вили Лилков, заместник-председател, заместник- 
председател се заличава и господин Еньо Савов — заместник-председател. Изчетох го в 
началото. Потвърждавам.
Георги Георгиев - зам.-председател на СОС и председателстващ заседанието: 
Благодаря Ви, господин Контрера.
Уважаеми колеги, в такъв случай предлагам да приемем решение за избор на членове и 
ръководства на постоянните комисии на Столичния общински съвет, съобразно 
първоначалното предложение, и трите категории промени които изчетох, включително 
четвъртата поправка току-що от господин Лилков, на която отново обръщам внимание. 
Моля да преминем към гласуване на доклада. Моля да активирате точката за гласуване. 
Гласуваме доклада в цялост.
Гласуване по основен въпрос:
Окончателно гласуване:
Общинският съвет гласува и със 'за' - 33, 'против' -1 и 'въздържали се' - 1. Приема се 
предложения проект за решение в доклад № СОА24-ВК66-11109/08.02.2024 г. с 
направените изменения. Така че вече са конституирани постоянните комисии на 
Столичния общински съвет.

1. Анна Илиева Стойкова: За
2. Антон Гаро Хекимян: За
3. Антон Господинов Койчев: За
4. Ася Тодорова Тодорова: За
5. Ваня Лазарова Тагарева: За
6. Васил Стайков Драганов: За
7. Венци Венциславов Стойчев: За
8. Вили Младенов Лилков: За
9. Войслав Георгиев Тодоров: Против
10. Георги Валентинов Георгиев: За
11. Диана Нинова Тонова: За
12. Димитър Бойков Вучев: За
13. Димитър Иванов Данаилов: За
14. Диян Величков Стаматов: За
15. Драгомир Христов Младенов: За
16. Екатерина Евлогиева Йорданова: За
17. Емил Александров Димитров: Въздържал се
18. Еньо Енев Савов: За
19. Ивайло Христов Йонков: За
20. Иван Георгиев Сотиров: За
21. Иван Максимов Пешев: За
22. Иван Митьов Виделов: За
23. Иван Михайлов Алексиев: За
24. Иван Янчов Таков: За
25. Карл ос Арналдо Контрера: За
26. Красимир Рангелов Гълъбов: За
27. Лорита Георгиева Радева: За
28. Мирослав Лаело Боршош: За
29. Николай Вельов Велчев: За
30. Пламен Иванов Данаилов: За
31. Прошко Начев Прошков: За
32. Румен Стенли Александров: За
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33. Севделина Георгиева Петрова: За
34. Станислав Чавдаров Младенов: За
35. Татяна Николова Георгиева: За

Благодаря ви за здравото отговорно отношение. Всичко, което се случи днес, бе 
отвратително. Надявам се никога повече да не се повтори и наш общ ангажимент е да не 
го позволяваме.
За обяснение на отрицателен вот - господин Тодоров.
Войслав Тодоров/БСП за България/ - Благодаря Ви, господин председател.
Гласувах против това предложение по две основни причини.
Първата е, че според мен този доклад, особено след всички промени в него, е трудно да 
бъде стабилен, да не кажа невъзможно, защото когато хората гласуваха вече преди три 
месеца, те гласуваха според мен за две неща. Едното беше, че няма пълно мнозинство на 
никоя от групите в общинския съвет, но същевременно с това има широка палитра от 
политически представителства, които да търсят баланс и да търсят взаимодействие 
помежду си. След днешното гласуване, особено след това, че голяма част от 
предложените председатели на „ПП/ДБ/Спаси София“ си направиха отвод, не мисля, че 
този вариант в момента е стабилен.
От друга страна обаче вторият извод, който аз си правя е, че хората гласуваха за различно 
управление на София, управление, в което ГЕРБ не управляват, не участват в 
управлението. Затова техният кандидат за кмет беше трети, затова кметовете им на 
райони бяха намалени от 12, ако не се лъжа, на 3. Заради това групата им в общинския 
съвет намаля наполовина. Сега те да оглавяват четири комисии в общинския съвет, 
включително двете най-важни икономически комисии, включително Комисията по 
образование и култура, аз го намирам за абсолютно нецелесъобразно. Именно заради 
това аз гласувах против това предложение.
Благодаря Ви.
Георги Георгиев - зам.-председател на СОС и председателстващ заседанието: 
Благодаря Ви, господин Тодоров.
Уважаеми колеги, доклад има от Цветомир Петров, председател на Столичния общински 
съвет понастоящем, с вх. № СОА24-ВК66-1110 от 8 февруари, от днес. Докладът, както 
ви е известно, е за избор на ръководство и попълване на поименния състав на 
постоянните комисии на Столичния общински съвет.
Въпреки че го няма вносителя, за да имаме възможност за пълноценно заседание на 
общинския съвет, за което моля ръководителите на групите да уточнят дата и да ни 
информират, за да може да го обявим, предлагам същия доклад, доколкото е по същата 
точка от дневния ред, съгласно правилника, трябва да бъде разгледан.
Имате ли въпроси към вносителя? Аз съм длъжен да го третирам като действащ колега. 
Вносителят не е сред нас, поради което няма и възможност да отговори на въпросите. 
Преминаваме към гласуване на доклада на господин Петров. Моля, режим на гласуване. 
... Не ви трябва стария, казвам ви, затова толкова време не можахме да изберем нов, 
толкова калпав беше старият, да не повтаряме грешки от миналото. Моля да гласуваме.
Резултат от гласуването: 'за' - 0, 'против' - 28 и 'въздържали се' — 2. Доклад с № 
СОА24-ВК66-1110/08.02.2024 г. не се приема.

111. Анна Илиева Стойкова: Против
112. Антон Гаро Хекимян: Против
113. Антон Господинов Койчев: Против
114. Ася Тодорова Тодорова: Против
115. Ваня Лазарова Тагарева: Против
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116. Васил Стайков Драганов: Против
117. Георги Валентинов Георгиев: Против
118. Диана Нинова Тонова: Въздържал се
119. Димитър Бойков Вучев: Против
120. Димитър Иванов Данаилов: Против
121. Диян Величков Стаматов: Против
122. Драгомир Христов Младенов: Против
123. Екатерина Евлогиева Йорданова: Против
124. Еньо Енев Савов: Против
125. Ивайло Христов Йонков: Против
126. Иван Георгиев Сотиров: Против
127. Иван Максимов Пешев: Против
128. Иван Митьов Виделов: Против
129. Иван Михайлов Алексиев: Против
130. Карлос Арналдо Контрера: Въздържал се
131. Красимир Рангелов Гълъбов: Против
132. Лорита Георгиева Радева: Против
133. Мирослав Лаело Боршош: Против
134. Николай Вельов Велчев: Против
135. Пламен Иванов Данаилов: Против
136. Прошко Начев Прошков: Против
137. Румен Стенли Александров: Против
138. Севделина Георгиева Петрова: Против
139. Станислав Чавдаров Младенов: Против
140. Татяна Николова Георгиева: Против

От залата: Прегласуване.
Георги Георгиев - зам.-председател на СОС и председателстващ заседанието: 
Прегласуване, така ли? Добре, моля да активираме прегласуване. Моля за концентрация, 
на финалната права сме.
Резултат от гласуването: 'за' - 0, 'против' - 30 и 'въздържали се' — 3. Г-н Ив. Таков 
казва, че не е успял да гласува и гласът му да се зачете „Против“. Доклад с № СОА24- 
ВК66-1110/08.02.2024 г. не се приема.
Уважаеми колеги, от останалите на работа общински съветници, уважаеми лидери на 
групи, има ли съгласие за следваща дата за заседанието, идният четвъртък, както е 
съобразно правилника на Столичния общински съвет? ... Моля ви за съвещание в 
рамките на заседанието сега. Аз ще обсъдя с екипа така или иначе. Предлагам, защото 
иначе това, което се повтори днес с 10-те спирания и прекъсвания, ще се използва като 
възможност да не се свика изобщо заседание на съвета, който уж пречеше - поради което 
ви предлагам да гласуваме дата, след като имате общо съгласие за нея.
Доколкото имаме много на брой доклади, моля колегите от Председателския съвет за 
съвещание при мен.
Уважаеми колеги, с оглед постигнатото съгласие от останалите на работа общински 
съветници и представените политически групи, въз основа на Правилникът ни, който 
предвижда заседания във втория и четвърти четвъртък от месеца и предвид 
необходимостта от вземане на адекватни решения в комисии, срок за тяхното
структуриране, ориентиране на новите председатели в деловодната система и всичко 
останало, имало десетки преписки да бъдат разгледани, определям за следваща дата на 
заседанието 22.02.2024 г. докогато моля председателите на комисии в спешен порядък
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още от утре да тръгнат с организация на заседанията си, за да имат време дори за две
заседания, ако е необходимо да разгледат докладите, които са постъпили. И
междувременно без да сезираме Интерпол за изчезналите 23 съветници от най-голямата
група, апелирам за продължаване на разговорите, за да се върнат в зала и на работа.
Благодаря на всички за търпението и за силите.
Поради изчерпване на дневния ред в 22:15 часа, господин Георги Георгиев - зам.-
председател на СОС и председателстващ заседанието закри 2, извънредно, заседание
на СОС.
Протоколът е изготвен на 12.02.2024 г.
Проведените поименни гласувания са приложени към протокола.

Председател на
Столичен общински
съвет:

/Цвеншир Петров/

Заместник-председател
на Столичния общински
съвет:    
/инж. Бойко Димитров/

Заместник-председател
на Столичния общи
съвет:
/д-р Георги Георгиеъ 

 

ки

Заместник-председател
на Столичния общински
съвет:______     
/Диана Тонов    

Заместник-председател -
на Стол и чни$м>бщищ>ки
съвет:    
/проф. Вили Лцлков/

Заместник-председател
на Столичния общински
съвет:____
/Севделина

Протоколът е изготвен на основание чл.29 от Закона за местното самоуправление и
местната администрация и чл.чл.105, 106 и 107 от Правилника за организацията и
дейността на Столичния общински съвет.
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